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NAŠA STROKOVNOST IN ZAN ESLJIVO ST BOSTA VAŠA VARNOST IN ZADOVOLJSTVO!

Z a d r u g a  m o z i r i e

Bliza se cas, ko skrbne gospodinje pripravijo 
lastno ozimnico, zato vas obveščamo, 
da imamo v poslovalnicah na zalogi 

različne dimenzije kozarcev za vlaganje 
in pokrove po ugodnih cenah.

Imeli bomo tudi zelenjavo in sadje 
za ozimnico po dnevno nizkih cenah. 
Zanje povprašajte v vaši poslovalnici.
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k n j iž n ic a

CELJE-----
T r e t j a  s t r a n

Odrasti
V naši h iš i je  b il nekoč tobak doma. Oče je 

b il k lju b  tem u, da so m u v  petdesetih  le t ih  
zaradi tuberko loze o d s tra n ili če trtino  p ljuč, 
strasten kadilec. K ad il je  tu d i v  k u h in ji, k i je 
b ila  naš dnevn i p ros to r in  k je r smo sprejemaU 
obiskovalce. Teh z iz jem o sorodn ikov  n i b ilo  
p ra v  ve liko , toda  več ina  izm ed n jih  je p rav  
tako kadila. Med lju b ite lji tobačnega d im a je 
b ila  tu d i m am ina sestra, k i je b ila  po  pok licu  
zdravnica  in  je v  Nazarjah vo d ila  dispanzer 
za ženske in  o troke.

K ot o tro k  sem kadilce v ideva l tu d i na te lev i
z iji, k a d ili so p o lit ik i in  ug ledn i d ire k to r ji, da 
film s k ih  ig ra lcev sploh ne om enjam , to re j se 
m i je  zdelo samoumevno, da bom tud i sam, ko 
odrastem, kadilec. Odrasti pa sem želel čim  
p re j, zato sem p rižga l p rvo  cigare to  že k o t 
osnovnošolec. Mami tega kajpak nisem mogel 
p r ik r i t i  in  sled ila  je kazen. Toda m oja  želja, da 
se s kajenjem čim  prej povzpnem med odrasle, 
zaradi tega n i p rav  n ič  pojenja la.

K ot srednješolec sem ka d il na skriva j, ko  
pa sem se zaposlil, te razvade nisem  več 
skriva l p red  staršema. Med služenjem vojaš- 
kegarokasm o bdi kadilci celo bolj zaželeni ko t 
nekadilci, saj je  kad ila  večina o fic irjev. Spom
n im  se, da smo včasih kad ili tud i na sestankih, 
toda  z le t i se je vendarle  uve ljav lja lo  spozna

nje, da je ne ka d iti vsaj to likšna  pravica ko t 
kad iti, če ne že večja.

Sam sem se začel vse pogosteje spraševati 
o sm iselnosti svojega početja. Vsakodnevno 
vd ihavanje  m odrega duna m i je postajalo vse 
b o lj nenaravno in  nelogično, po trebova l sem 
le  še p rim e rn o  p re lom n ico . In  p riš la  je, v  
podob i bolezni, k i me je za nekaj d n i p rikovala  
na b o ln iško  poste ljo . Od ta k ra t da lje  sem 
nekadilec, p riznam  pa, da sem v  s tresn ih tre 
n u tk ih  m ed osam osvo jitveno  vo jn o  znova 
posegel po  cigaretah. A  le takra t, k a jt i po 
v rn itv i v  c iv iln o  ž ivljen je  s tobakom  nisva več 
p rija te lja .

Ko takole razm išljam  za nazaj, spoznavam, 
da je b il razlog, zaradi katerega sem začel in  
zaradi katerega sem nehal kad iti, pravzaprav 
enak -  b it i  odrasla, sam ostojna, suverena 
oseba. B it i odrasel nam reč razum em  ko t 
p revzeti odgovornost za svoje ž iv ljen je  in  za 
vse posledice, k i se zgod ijo  zarad i lastn ih 
odločitev. Toda če se ozrem naokoli, v id im , da 
n eka te ri n ik o li ne odraste jo , čeprav ž iv ijo  
dolga desetletja.
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KAKO SE V PRAKSI IZVAJA PROTIKADILSKI ZAKON

Inšpektor na terenu že takoj prvi dan
Od 6. avgusta je  v  Sloveniji v vel

jav i novi protikadilski zakon, ki naj 
b i d o d o b ra  s p re m e n il navade 
kad ilcev in predvsem zavaroval 
vse »neprostovoljne kadilce« pred 
pasivnim kajenjem, v katerega so 
b il i  d o s le j p r im o ra n i in  k i je  
zdravju izredno škodljivo. Pozan
im ali sm o se, kako zakon spoštu
jem o v Zgornji Savinjski dolin i.

PRVA JE BILA IRSKA
Evropski kom isar za zdravje 

Markus Kiprianu je  ob predstavitvi 
Zelene protikadilske knjige letos 
januarja izjavil: »Prepoved uporabe 
tobačnih izdelkov na javnih mestih 
na ozemlju celotne Evropske unije 
bi bila najbolj učinkovita!« Zato je 
pozval države, naj se pridružijo Ir
ski, Španiji, Italiji, Švedski in ostalim, 
ki so ta ukrep že uresničile. Irska je 
tak zakon kot prva sprejela že leta 
2004. Torej je preteklo dovolj časa, 
daje možno delati analize in primer
jave. Ugotovili so, da se je  število 
kadilcev v vseh državah, ki so spre

jele strožje protikadilske zakone, 
zmanjšalo. Hkrati pa naj se ne bi 
zmanjšal promet v gostinslvu, saj 
naj bi kadilce, ki so opustili zahajan
je v lokale, sedaj zamenjali nekadil
ci, ki tja prej niso hodili.

Po raziskavah Eurobarometra naj 
bi prepoved kajenja vzaprtihjavnih 
in delovnih prostorih podpiralo kar 
80 odstotkov Evropejcev. Zanimivo 
je, da podporo  takem u zakonu 
izraža tudi 70 odstotkov evropskih 
kadilcev. Pri nas smo se na sprejem 
ustrezne zakonodaje pripravljali 
dve leti. Novi zakon naj ne bi bil nar
avnan toliko protikadilsko, njegov 
namen je bolj zavarovati zaposlene 
na nekaterih delovnih mestih (gos
tinstvo, pisarne...) pred pasivnim 
kajenjem. Dokaj strog zakon iz leta 
1996 je tako dopolnjen s 14 členi.

SLOVESNO POSPRAVILI 
PEPELNIKE

Potem koje državni zbor konecju- 
nija potrdil predlog protikadilskega 
zakona, je bil v Uradnem listu št. 60

v začetku julija  objavljen razglas 
tega zakona, ki gaje podpisal preds
ednik republike Janez Drnovšek. 
Zakon s polnim naslovom Zakon o 
dopolnitvah in spremembah zako
na o omejevanju uporabe tobačnih 
izdelkov ali s kratico ZOUTI-C je  
stopil v veljavo po tridesetih dneh.

Mnogi, zlasti elektronski mediji, so 
s kamerami pospremili še zadnje 
kadilcevbifejih, vštevilnih lokalih so 
priredili slovesne zaključke javnega 
kajenja in ob polnoči so umaknili 
pepelnike ali pa jih preselili na te
rase in vrtove.

Z zakonom se ne gre šaliti, saj iz
vajanje  nadzorujejo kar trije  in
špekto ra ti in s ice r zdravstveni, 
delovni in tržni. Čeprav naj bi v za
četku le opozarjali, so kazni za prekr
ške dokaj visoke. Tako je v  10. in 11. 
členu zapisano, da se pravno ose
bo ob prekršku lahko kaznuje v 
znesku od 2.000 do 33.000 evrov, 
odgovorno osebo pravne osebe od 
400  do 1.000 evrov. Z globo 125 
evrov se kaznuje tudi posamezni
ka, če brezplačno ponuja tobačne

izdelke na javnem mestu ali če kadi 
vjavnem ali delovnem prostoru, kjer 
kajenje ni dovoljeno. Kadilci, bodite 
torej previdni, kje boste prijatelju 
ponudili cigareto!

NEKATERI SO PROTI 
ZAKONU

Vodja Slovenske nacionalne stra
nke Zmago Jelinčič in njegov stran
karski kolega, poslanec Bogdan 
Barovič, sta na Ustavno sodišče 
v lož ila  pritožbo in pred lagala 
zadržanje zakona, saj menita, daje 
izrazito diskriminatoren in celo pro
tiustaven. Ustavno sodišče je pred
log o zadržanju izvajanja zakona 
prejšnji teden zavrglo, o ustavnosti 
zakona pa se še ni izreklo.

Barovič opozarja tudi na nekat
ere nedoslednosti zakona. Tako 
zakon prepoveduje prodajati to
bačne izdelke m ladoletnim  ose
bam. Če je  prodaja lec v dvomu, 
mora kupec starost dokazovati z 
javno veljavno listino. Novost pa je, 
da mora biti tudi tisti, ki tobačne izdel-

Naša anketa
Bo zakon zmanjšal število kadilcev?

Od avgusta naprej je  prepovedano kad iti na vseh javnih prostorih, 
cigarete pa lahko kupujejo in prodajajo le še polnoletni. Novela zakona 
uvaja popolno prepoved kajenja v vseh zaprtih delovnih in javnih pros
torih.

Tako so zakajeni zaprti prostori in polni pepeln iki sedaj preteklost. 
Jutranji ritual, kava s cigareto, je  prepovedana. Izkušnje dva tedna tra
jajočega zakona so za mnoge gostince različne. V številnih gostinskih 
lokalih je  čutiti upad prometa. Nekaterim je  zakon dobrodošel, drugi ga 
kritizirajo. A  s pravili se ne gre igrati, kazni za prekrške so namreč zelo 
visoke. Za posameznika 125 evrov, za podjetje  od 2 do 3 3  tisoč evrov. 
Ker je  navada železna srajca, se verjetno tis ti, ki so navajeni kajenja, 
temu ne bodo odpovedali. Kaj pa Zgornjesavinjčani?

Milka Prepadnik, Strmec
Zame osebno je protikadilski zakon dobrodošel, 

saj sem nekadilka. Upam, da se bo tudi obdržal. 
Tako je sedaj lepše stopiti v lokal in si privoščiti kak
šno pijačo.

Stane Podsedenšek, Mozirje
P ro tikad ilsk i zakon je  

zame zelo dobrodošel. Ka
jenje meje vedno motilo, tako daje sedaj zelo lepo, 
ko vstopim v lokal, ki ni zakajen, in v miru spijem 
jutranjo kavico. Sicer pa sem prepričan, da so kadil
ci najbolj sebični ljudje na svetu, saj so mnenja, da 
imajo pravico onesnaževati prostor in zrak, ki ga 
jaz diham, ter me tako siliti v pasivno kajenje.

Mojca Korenjak, Poljane
Protikadilski zakon se mi kot kadilcu zdi kratenje 

človeških pravic. Vendar sem toliko osveščena, 
da si vedno izberem tak lokal, ki ima teraso in si 
tam prižgem. Tudi kot gostinka ga ne pozdravl
jam, saj bom zaradi njega imela velik izpad do
hodka. Sedaj sicer to ni toliko vidno, ker se lahko 
kadi še na terasah. Drugače pa bo pozim i. 

Opažam pa, da sta med gosti, ki so se prej skupaj usedli v lokalu objutranji 
kavi, nastala dva tabora: nekaj jih sedi v lokalu, nekaj na terasi. A vsi moji 
gostje dosledno upoštevajo zakon, tako da inšpektorji, ki so me že obiskali, 
niso imeli nikakršnega dela.

Darinka Bider, Dol Suha 
Sem nekadilka in zelo pozdravljam ta zakon. Tako 

bo sedaj lepše posedeti v kakšnem lokalu ali 
obiskati javno prireditev. Tudi delavci, ki so zapos
leni pri nas, dosledno spoštujejo zakon in kadijo le 

zunaj pred delavnico.
Zoran Umek, Nazarje 
Pozdravljam  ta zakon.

Kadilci tako ne morejo več zastrupljati nekadilcev. 
Verjetno se bo tudi kakšen 
kadilec odvadil kajenja, ko 
pride zima, ker ne bo mogel 
kaditi vjavnih prostorih.

Damijan Benetek, Mozirje 
Sam sem sicer kadilec, a pozdravljam protikadil

ski zakon. Bom pač več pokadil doma in ne v 
javnosti ali na delovnem mestu.

Pripravila: Marija Sukalo, foto: Ciril M. Sem



ke prodaja, starejši od 18 let. »To je 
neumnost,« pravi Barovič. »Če bo, 
na primer, dijakinja drugega letni
ka gostinske šole, ki še ni polno
letna, na praksi v lokalu, gostu ne bo 
smela prodati cigaret, lahko pa mu 
postreže z alkoholno pijačo!«

Proti tako strogemu zakonu so 
tudi v iniciativi Združenja ponudnik
ov gostinskih storitev Slovenije. 
Predstavnica Esmeralda Canjuga 
je povedala, da so v tednu dni 
zabeležili znaten upad prometa v 
gostinskih lokalih. Moti jih tudi pred
pisana velikost kadilnic, ki ne smejo 
presegati 20  odstotkov prostor
nine lokala, kar v manjših lokalih ni 
izvedljivo. Bojijo se, da številni last
niki ne bodo mogli zadostiti zahte
vam zakona, in posledičnega za
piranja lokalov ter odpuščanja za
poslenih.

Mnogo je tudi pripomb na izgled 
kadilnic; zakaj morajo biti prozorne, 
zakaj se v njih ne sme piti kave ... 
Sicer pa je  ministrstvo za zdravje 
dalo v javno razpravo, ki se je zak
ljučila 15. avgusta, predlog Praviln
ika o pogojih, kijih mora izpolnjevati

kadilnica. Tako bo pravilnik stopil v 
veljavo šele septembra.

KAKO JE PRI NAS?
V ponedeljek smo se želeli 

pridružiti inšpektorjem, ki bi nadzi
rali izvajanje zakona na terenu, a 
izkazalo se je, da v Mozirju zaenk
rat ni nobenega predstavnika treh

inšpektoratov, ki so za to pristojni. 
Kljubtemu pa je že kmalu dopoldne 
izvajanje zakona v več lokalih v 
samem Mozirju preveril zdravstve
ni inšpektor iz Žalca.

V restavraciji Gaj smo se pogov
arjali z vodjo Ančko Potočnik. Pov
edala je, da pri njih zaenkrat z novim 
zakonom nimajo nobenih težav.

jeseni in pozimi, ko vreme ne bo več 
tako naklonjeno. Sicer pa je zakon 
za zaposlene, ki sami ne kadijo, ve
liko bolj prijazen.

Podobno je tudi v aparthotelu Nat
ura v Lačji vasi. Kot pravi direktor 
Dejan Dobovičnik, zaenkrat kakšnih 
problemov niso opazili. Sicer pa je 
okolica hotela dovolj prijetna, da se

Bo zaradi protikadilskega zakona v gostinskih lokalih več praznih sedežev?

Vodja trženja v hotelu Benda Brig
ita Bašič Obrez pravi, da protikadil
ski zakon odobrava, čeprav je 
sama kadilka. V hotelu o namestitvi 
kadilnice še niso razmišljali, saj im
ajo dovolj veliko pokrito teraso. Do

takrat, ko se bo vreme poslabšalo 
in ohladilo, se bodo stvari že toliko 
razčistile, da se bodo ponudile tudi 
rešitve morebitnih problemov.

Morda bi bilo dobro, da bi zakon 
na začetku veljavnosti omogočal 
določeno prehodno obdobje priva
janja, vendar pri njih niso zaznali 
nobenih težav. V prostorih, kjer so 
nastanjeni gostje, so problem rešili 
tako, da so nekatere sobe »določili« 
za kadilske.

V hotelu seje  v ponedeljek mudil 
zdravstveni inšpektor iz Žalca in 
preverjal, kako spoštujejo zakon in 
ni ugotovil nobenih nepravilnosti. 
»Zanimivoje, da tudi tuji gostje dokaj 
dobro poznajo novi zakon in jih  ni 
treba  z n jim  seznanjati,«  pravi 
Bašičeva. Sicer pa imajo opozorilno 
tablo o prepovedi kajenja obešeno 
tako nad točilnim pultom kot tudi v 
restavraciji.

Marija Lebar

Odstranili so pepelnike, gostje pa 
lahko kadijo zunaj na pokriti terasi. 
Ta je še vedno dovolj odprta, da ne 
sodi v »zaprt prostor«, kjer ni do
voljeno kaditi. Pravi učinek zakona 
bo po njenem mnenju viden šele

kadilec lahko malo sprehodi, med
tem ko kadi. Poskrbljeno je  tudi za 
stacionarne goste, saj imajo pri njih 
sobe terase oziroma balkone, kjer 
si kadilci lahko »dajo duška«.

Marija Lebar

HOTEL BENDA LOKE PRI MOZIRJU

Tudi tujd spoštujejo novi 
zakon o omejevanju 

kajenja Tobak so gojili tudi pri nas
Tobak so v  Evropo prines li iz Am erike. Ind ijanc i so ga, ko t mnoge 

osta le  opojne rastline , kad ili ob raznih obredih. Im enovali so ga »sm
rd ljivo  zelišče«. Evropejci so se nanj km alu navad ili in že v  sedem 
najstem  sto le tju  g a je  takra t šele nastaja joča država V irg in ija  izvažala 
ogrom ne ko lič ine  v A ng lijo . Tudi zarad i m onopola nad tobakom  je  
p riš lo  do upora »kolonij« in odcep itve  od m atične Ang lije .

Monopol nad proizvodnjo tobaka 
je imela tudi nekdanja Kraljevina Ju
goslavija. Ker pa so bile med drugo 
svetovno vojno razmere težke, so 
razglasili liberalizacijo te proizvod
nje. Tako so tobak začeli sejati kmet
je tudi pri nas.

V Lepi Njivi se še spominjajo, da so 
ga sejali na vrtovih, saj potrebuje 
tobak dobro zemljo, ki jo  tudi znat
no izčrpa. Seveda »domači« tobak 
ni bil kdo ve kako kvaliteten, vse
boval pa je dovolj nikotina, da je  
potešil tobačno zasvojenost. Men
da je imel duh po posušenih zeliščih, 
sajga niso znali fermentirati, kar da

tobačnemu dimu značilno aromo. 
Preprosto so ga posušili in ga rahlo 
navlažili, da so liste lažje zrezali. Za
vitega v časopisni papir so nato 
kadili.

Medtem ko seje uporaba tobaka 
v novejšem času zožila na kajenje, 
pa so ga včasih tudi njuhali, si ga tla
čili v nos ali pa ga žvečili -  »čikali« in 
nato pljuvali. Vta namen so bili pov
sod nam eščeni tako imenovani 
pljuvalniki. Tobačne liste so tudi na
makali in nato uporabljali kot škro
pivo proti listnim ušem in ostalim 
škodljivcem na vrtninah.

Marija Lebar

m



SLOVENSKA LJUDSKA STRANKA

Število pokrajin mora biti 

politično realno
V Slovenski ljudski stranki se vseskozi zavzemajo za celovito in uskla

jeno decentralizacijo države, predvsem s projektom pokrajin, sta na tisk
ovni konferenci o pokrajinski zakonodaji poudarila minister v Službi Vlade 
Republike Slovenije za lokalno samoupravo in regionalno politiko Ivan 
Žagar ter vodja poslanske skupine SLS Jakob Presečnik.

Jakob Presečnik je poudaril, da 
»SLS podpira načelno dogovorjeno 
število pokrajin, in sicer 14, tega šte
vila pa ne bi bilo smiselno preseči.« 
Ob tem je izrazil mnenje, da se je 
glede sedeža in števila pokrajin 
potrebno preudarno dogovarjati in 
uskladiti vse možne predloge. Če 
bodo dogovori enotno doseženi, 
potem realizacija projekta pokrajin 
ne bo problematična.

Ivan Žagar, minister v Službi Vlade 
RS za lokalno samoupravo in region
alno politiko,je izpostavil, da ima SLS 
v svojem programu zapisano, da se 
bo zavzemala za skladen regionalni 
razvoj in decentralizacijo države. Os
novni namen ustanovitve pokrajin je

V Potoku, ki spada v krajevno 
skupnost Kokarje, je  bil konec julija 
obnovljen manjši most. Ta nekatere 
vaščane povezuje z n jihovim i 
poljskimi površinami in hkrati nudi 
rezervni izvoz iz vasi, ki je, po izkuš
njah iz minulih poplav, lahko še kako 
potreben. Mostje s pomočjo neka-

po njegovem mnenju pospešiti sklad
en regionalni razvoj, osnovna ideja pa 
je selitev pristojnosti, tudi s finančnimi 
viri »navzdol«. »Občinam se ne bo 
odvzemalo pristojnosti,« je še dodal.

Potrditev zakonodaje je vsekakor 
ključnega pomena za izvedbo in re
alizacijo celotnega projekta pokra
jin, prelaganje omenjenega projek
ta v naslednji mandat po njegovem 
mnenju ne bi bilo koristno za celo
ten razvoj države. Izrazil je še, da 
bodo pristojne službe upoštevale 
vsa stališča, ki s o jih  posredovali 
občinski sveti slovenskih občin, 
prav tako tudi mnenja glede sede
žev in števila pokrajin.

KF

terih krajanov, ki so poskrbeli za 
material in tudi fizično pomagali, 
obnovila Krajevna skupnost Kokar
je. Za finančni del pomoči je, kljub 
temu, da ne spada v njeno direktno 
p ris to jnos t, poskrbe la  Občina 
Nazarje.

TG

KOKARJE

Most obnovljen s pomočjo 

Občine Nazarje

Obnovljeni most v Potoku bodo vaščani s pridom uporabljali
( f o t o :  S ta n k o  F le r e )

S POKRAJINAMI NAJ BI DOBILI TUDI J4 UPRAVNIH 
OKRAJEV

Načelniki podrejeni 

direktorjem okrajev

Po predlogu m inistra za javno 
upravo dr. Gregorja Viranta bodo 
sedanje upravne enote samo še 
izpostave okrajev ( f o t o :  E M S )

Znano je, da se minister za javno 
upravo dr. Gregor Virant ne strinja z 
uvedbo enotirnega upravnega siste
ma, pri katerem bi naloge upravnih 
enot prenesli v pristojnosti pokrajin. 
Vendarje očitno, daje reorganizacija 
upravnih enot neizbežna, načelniki 
sedanjih 58 upravnih enot pa bodo v 
prihodnje podrejeni direktorjem 14 
novih upravnih okrajev, kjer se bo 
odločalo o najpomembnejših za
devah, kot so finance, kadri, javna 
naročila in ostalo.

Tako namreč predvideva novela 
zakona o državni upravi, ki so jo  
pripravili v Virantovem ministrstvu. 
Novih 14 upravnih okrajev naj bi za
čelo delovati že s 1. januarjem prihod

nje leto, saj namerava vlada že de
cembra imenovati 14 vršilcev dolž
nosti direktorjev. Po novem bodo 
upravne enote izpostave okrajev, 
zato bo vlada s spremembo ustrezne 
uredbe lahko na novo imenovala tudi 
načelnike upravnih enot.

Kot rečeno, se bo na nivoju okrajev 
odločalo ofinancah (priprava in izvr
ševanje proračuna), kadrih (organ
izacija in sistemizacija, prerazporejan
je javnih uslužbencev), informacijskih 
in drugih skupnih zadevah ter logis
tičn i podpori (javna naročila, 
vzdrževanje). Upravnim enotam in 
njihovim krajevnim uradom bodo še 
naprej ostale upravne naloge in 
neposredno poslovanje z državljani.

Minister Virant zagotavlja, da bo 
takšen sistem državne uprave v pri
hodnje prinesel precejšen prihranek, 
vendarzadeva ostaja pri ocenah, saj 
s konkretnimi številkami ministrstvo 
zajavno upravo ne operira. Prav tako 
naj ne bi bilo dodatnih stroškov za 
državni proračun, saj se bodo sredst
va sedanjih upravnih enot in del tam 
zaposlenih javnih uslužbencev pre
nesli na nove okraje. V praksi naj bi to 
pomenilo, da bodo državljani up
ravne zadeve še naprej urejali na zda
jšnjih lokacijah državne uprave in kra
jevnih uradih.

Savinjčan

VEČNAMENSKI ŠPORTNI OBJEKT MOZIRJE

Dela potekajo tudi ob 

sobotah in nedeljah
Ob mozirski osnovni šoli poteka 

pospešena gradnja večnam en
skega objekta. Kljub prvotnim teža
vam stemelji sedaj dela potekajo po 
načrtih, objekt pa bo dokončan 
pred koncem oktobra.

Že ob prvih izkopih za temelje ob
jekta seje pokazalo, da tla niso tak
šna, kakršna naj bi bila po prvotnih 
raziskavah. Namesto polmetrskih 
je objekt dobil kar 2,5-metrske te
melje. Dodatni izkopi so začrtana 
dela sicer premaknili za par dni, 
temelji objekta pa so zavoljo tega 
enaki, kot jih imajo avtoceste.

V notranjosti objekta obrtniška in 
instalacijska dela potekajo tudi ob 
sobotah in nedeljah. Poleg tega 
urejajo okolico objekta, predvsem 
ploščad, na kateri bodo parkirni 
prostori.

V teh dneh bodo pričeli tudi z mon
tažo fasadnih plošč. Projektantje 
na fasadi predvidel tri barve: dve 
nevtralni, črno in sivo, terživo oranž
no. Izvajalce, delavce podjetja Gra
dis, v prihodnjih tednih čaka še mo
ntaža predelnih sten, nato pa pride 
na vrsto še polaganje parketa.

Benjamin Kanjir



REČICA OB SAVINU

Odstopila ravnateljica osnovne šole
Ravnateljica osnovne šole Rečica ob Savinji mag. Vlasta Poličnik je  pred 

nedavnim odstopila z vodstvene funkcije in pristojne obvestila, da mesto 
ravnateljice zapušča s prvim oktobrom letos. Poličnikova je  odstopila po 
tem , ko je  bila pred nekaj meseci ponovno imenovana, ob pogledu na 
preteklih sedem let pa je  prišla do povsem zadovoljivih zaključkov, saj je  
po njenem skupaj s sodelavci na Rečici vzpostavila uspešen sistem  os
novnošolskega izobraževanja.

Ravnateljica v odstopu je prepriča
na, da se šola, katero je vodila sedem 
let, ponaša z lepimi in pomembnimi 
uspehi. »Tudi prepoznavna in priznana 
je v lokalnem okolju, v celotnem slov
enskem prostoru, pa tudi preko meja 
smo si upali pogledati. Delali smo 
dobro in bili uspešni. Seveda, kdor 
dela, včasih tudi pogreši. Poznate 
koga, ki ne? Naj bo to nekakšna 
tolažba ob včasih tudi neupravičenih 
kritikah, ki smo jih  ali pa sem jih  
doživela. Vedeti je treba, da je bilo 
moje vodilo vseskozi delati v dobro 
vseh na šoli in našem lokalnem okolju. 
Povsem sem prepričana, da mije to 
tudi dobro uspevalo, mogoče so me 
nekateri včasih le napačno razume
li,« razmišlja o dediščini, ki jo  zapuš
ča, Vlasta Poličnik.

Na vprašanje, ali ni njena odločitev 
povezana tudizzmanjšanjem šolske
ga proračuna, Poličnikova kate
gorično odgovarja, da denar ni vzrok 
za njen odstop. Če gaje manj, se pač 
realizira manj zadev. Uradnoje njena 
odločitev povezana s spoznanjem, 
daji ravnateljevanje prinaša premalo 
osebnega zadovoljstva, čeprav bi se 
po njenem lahko pogovarjali tudi o 
dejavnikih, ki vplivajo na zadovoljslvo 
in katerih je menda kar nekaj.

Med ne nepomembne gotovo sodi 
površno grajena, komaj sedem let 
stara šolska zgradba, saj pušča stre
ha, pojavljajo se problemi s kanaliza
cijo in odtoki in še bi lahko naštevali.

Vlasta Poličnik se bo v prihodnje 
posvetila pedagoškemu delu

(fo to : Jože M ik lavc)

Vsekakor preveč pomanjkljivosti na 
novi zgradbi, težava pa je vtem, da ni 
nikogar, ki bi za tako površno gradn
jo odgovarjal. Poleg tega se v rečiš- 
kem šolskem okolišu vztrajno znižuje 
število šoloobveznih otrok, kar vpliva 
na število oddelkov in posledično tudi 
na delež sofinanciran ja  s strani 
države, vse skupaj pa vpliva na za- 
poslitve predvsem tehničnih delavcev.

Župan Vinko Jeraj je za odstop 
Vlaste Poličnik izvedel iz razpisa za 
novega ravnatelja in po njegovem je 
potrebno del vzrokov za njeno 
odločitev iskati v denarju. Na podlagi 
opredelitve občinskega sveta se obči
na letos ne bo dodatno zadolževala, 
zato je šoli namenjenih nekaj manj 
sredstev za investicije in dodatne pro
grame, 100 tisoč evrov pa je v pro

Šoštanj sedež Savinjsko- 
Šaleške pokrajine?

Svet občine Šoštanj je na svoji juli
jski seji soglasno sprejel stališče, da 
se za sedež Savinjsko-Šaleške pokra
jine predlaga Šoštanj in ne Mozirje, kot 
je na svoji spletni strani objavila vlad
na služba za regionalno politiko. V 
Šoštanju menijo, da je bilo mesto v 
zgodovini razvoja regije najpomem
bnejše gospodarsko in upravno sre

dišče, danes pa je z obema elektroen
ergetskima objektoma, Termoele
ktrarno Šoštanj in Premogovnikom 
Velenje, pomembno za energetsko 
oskrbo celotne Slovenije. Takšen pred
log je občina tudi poslala vladni službi 
za lokalno samoupravo in regionalni 
razvoj.

KF

računu zagotovljenih za osnovno 
dejavnost, razširjen program in ma
terialne stroške.

Župan nikakor ne pristaja na gov
orice, da občina uničuje šolo, za 
katero so se Rečičani potegovali 
nekaj desetletij, zato se bodo potru
dili in čim prej pripravili prostorsko 
dokumentacijo, na podlagi katere 
želijo ustvariti pogoje za individu
alne gradnje. S tem naj bi privabili 
mlade družine, kar naj bi vplivalo 
tudi na porast števila otrok, »Slišim 
pa od staršev,« dodaja župan Jeraj, 
»da bi morala biti šola bolj poveza
na z življenjem kraja, za kar se bo 
potrebno v prihodnje še bolj potru
diti.«

Savinjčan

Župan Vinko Jeraj zanika 
govorice, da želi Občina Rečica 

u n ič iti težko pridobljeno 
osnovno šolo (fo to : EM S)

OBMOČNA OBRTNA ZBORNICA MOZIRJE

Podpora obrtnemu 

zakonu
Na m ozirski obm očni obrtn i zborn ici so v spom ladanskem  in polet

nem času precej časa nam enili predlogu novega obrtnega zakona, 
katerega so podprli v  pred lagani ob lik i. Besedilo s ice r ni optim alno, 
vendar po besedah sekretarja  Janka Kopušarja prinaša dve pozitivn i 
s tva ri: z zniževanjem  izobrazben ih  k rite r ije v  s i bo več lju d i lahko 
p rido b ilo  sta tus obrtn ika  ozirom a sam osto jnega pod jetn ika , druga 
sprem em ba pa je  vezana na č lanarino , saj naj bi se za vse č lane
poenotila  in znižala.

Zakon predvideva tudi obvezno 
članstvo, kar je  po Kopušarjevem 
mnenju pozitivno, saj bi bil v naspro
tnem  prim eru ogrožen obstoj 
Obrtne zbornice Slovenije. V Mozir
ju  posebnih problem z osipom član
stva ni. Trenutno v obm očnem  
združenju vztraja 410 obrtnikov in 
30 družb z omejeno odgovornost
jo. Številke so odraz celotnega gos
podarstva v Zgornji Savinjski dolini, 
ocenjuje Kopušar.

Člani območne obrtne zbornice 
so v zadnjem času precej besed 
namenili tudi socialnemu sporazu
mu in sprejemanju novega zakona 
o delovnih razmerjih. Janko Ko
pušar: »Delodajalci ocenjujejo, da 
so pri obeh dokumentih dosegli 
manj, kot so pričakovali, saj je očit
no, da je vlada pri pogajanjih po
pustila pred zahtevami sindikatov. 
Kljub vsemu je na koncu prevlada
lo mnenje, daje  socialni sporazum 
potrebno podpisati. Ocenjujem, da

so bila pričakovanja Obrtne zbor
nice Slovenije in združenja deloda
jalcev pretirana, saj se je potrebno 
zavedati, da je baza obrtnikov in 
malih podjetnikov številčno majhna. 
Premier Janez Janša je obljubil, da 
se bo o zakonu še razpravljalo, so
cialn i sporazum pa velja do leta 
2009, ko se bodo začela nova 
pogajanja.«

Na septembrskem celjskem obrt
nem sejmu zgornjesavinjski obrtni
ki samostojnega nastopa ne načr
tujejo, v sejemsko dogajanje pa se 
nameravajo vključiti preko sekcij. 
Kopušar dodaja, da so precej anga
žirani pri ustanavljanju lesarskega 
razvojnega centra v Nazarjah, med 
prihodnjimi nalogami pa je tudi ob
nova doma obrtn ikov v Mozirju. 
Zgradba je bila zgrajena pred dva
jsetimi leti, največji problem je stre
ha, zato bodo poskušali del obno
vitvenih del opraviti že letos.

Savinjčan



PRAZNIK OBČINE LUČE

Vrniti nekdanji turistični sijaj
V Lučah že nekaj let svoj občinski 

praznik praznujejo na god farnega 
zavetnika svetega Lovrenca. Po tri
najstih letih samostojnosti so ljud
je vzeli občino za svojo, vendar je 
po besedah župana C irila  Rosea 
treba vedeti, da ni samozadostna, 
zato si po u re d itv i kom una ln ih  
naložb že zastavljajo nove razvo
jne naloge. Na osrednji prireditvi 
so na jzaslužnejš im  posam ezni
kom tega okolja podelili občinska 
priznanja.

Na podlagi odločitve občinskega 
sveta je zlato plaketo Občine Luče 
prejel Anton Mlačnik, za življenjsko 
delo na kulturnem področju. Tonček, 
kot mu pravijo domačini, je že v mla
dih letih pisal pesmi. Po prihodu od 
vojakov in nesrečnem zlomu hrbten
ice seje povsem posvetil glasbi in ci
fram, saj je napisal več kot 60 instru
mentalnih in 15 vokalnih skladb. Iz 
njegovih pesmi veje ljubezen do ma
tere in narave, še vedno je član treh 
pevskih zborov, zato ni bilo bolj 
primerne nagrade, ki so mujo name
nili »njegovi« lučki pevci, kot njegova 
prvič izvajana vokalna skladba Vrni
tev.

Priznanje občine sije s svojim delom 
prislužil Jože Kaker, katerega je obči
na počastila zaradi oživljanja starih 
predmetov in ohranjanja stavbne ter 
kulturne dediščine. Med drugim je po 
njegovi zaslugi urejen tudi Žogerski 
mlin v Podvolovljeku, ki je edini še 
delujoči v zgornjem delu Zgornje Sav
injske doline. Priznanje občine je prejel 
tudi športni pedagog Rajko Rudnik 
za dosežke na športnem področju, 
saj so lučki osnovnošolci pod njegov

Župan C iril Rose s prejemnikoma občinskih priznanj Antonom 
Mlačnikom (levo) in Rajkom Rudnikom; tre t ji nagrajenec Jože Kaker 

se slovesnosti ni udeležil, (fo to : EM S)

filmom (fo to : F ran jo  A te lšek )

Franjo Bezovnik, po domače Hoj- 
nski,je skozi objektiv svoje kamere 
ob pomoči akterjev-ki so med dru
gim letos poskrbeli tudi za avten
tičen prikaz žetve na Frgelovi do
mačiji -  posnel izpovedno zelo bo
gato zgodbo o nastanku ovsene
ga kruha. Vse od vožnje gnoja, 
oranja, setve, žetve do zadnjega 
koraka, ko se gledalcu zazdi, da 
dobesedno zavoha vonj sveže za
pečenega kruha, ki ga gospodinja 
na platnu daje iz krušne peči.

Celoten nastanek filma ima zopet 
izvirni vzrok v skromnih, kmečkih lju
deh iz Primoža pri Ljubnem, o kater
ih vse pove misel, izrečena na za
četku filma: »Domačini so preprosti, 
delavni ljudje, vedno pripravljeni 
pomagati drug drugemu. Tako so 
dali pobudo, da oživijo ter prikažejo 
opravila in trdo delo svojih prednik
ov, ki je  bilo potrebno, da iz zrna 
zraste klas in da iz njega nastane 
moka za vsakdanji kruh...«.

Franjo Atelšek

im vodstvom na vseh večjih športnih 
prireditvah posegali po najvišjih 
uvrstitvah.

Župan Ciril Rose je v osrednjem 
nagovoru dejal, da se je v zadnjem 
letu veliko postorilo in precej stvari 
dogajalo. Osrednjo pozornost so 
namenili obisku vlade, kije imela ob 
obisku Savinjsko-šaleške regije svo
jo sejo v Lučah. S spremenjenim nači
nom financiranja občin seje finančni 
položaj občinske blagajne precej iz
boljšal, zato se bodo lahko v Lučah v 
prihodnjih letih lotili tudi večjih naložb.

Rose je med drugim omenil letos 
zaključeno asfaltiranje ceste čez 
Kranjski Rak, v zaključni fazi je tudi 
dogovarjanje okrog nedokončane 
obvoznice, kjer ostajata v igri dve 
varianti. V Lučah si še naprej priza
devajo povrniti kraju nekdanji turistič
ni sijaj, zato so po županovem mnen
ju pred ključno investicijo, izgradnjo 
turistično rekreacijskega centra.

Savinjčan

V kulturnem programu so se tako kot vedno izkazali domači pevci z 
značilnim šestglasjem (fo to : EM S)

LJUBNO OB SAVINJI

Od setve in žetve do 

ovsenega kruha
Budnova žaga, idiličen prostor, le nekaj sto metrov oddaljen od centra 

Ljubnega, je  b ila v sklopu prireditev letošnjega Flosarskega bala pri
zorišče prem ierne predstavitve dokum entarnega film a  z zgovornim  
naslovom »Ovsenek -  od setve do žetve kot nekdaj«.

0
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V LUČAH PREDSTAVILI KNJIGO ETNOLOGA TONETA PETKA

Žlahtno o podvolovljeških generacijah
V Lučah so ob p razn ova n ju  obč inskeg a  

praznika p redstav ili knjigo etnologa Toneta 
Petka z naslovom  P odvo lov ljek skozi čas. 
Knjiga je  nastala ko t plod dolgoletnega zbi
ranja, ana liz iran ja  in kritično obdelanega te
renskega gradiva, z njo pa želi avtor na mono
grafski način prikazati način ž ivljenja  in dela 
v  Podvolovljeku v preteklosti. Petkovo opis
ovanje se zak ljuč i v  sred in i sedem desetih le t 
preteklega sto le tja  in kot sam pravi, so neka
te re  s tran i ku ltu rne  podobe podane precej 
obrobno  a li ce lo  nepopo lno, ka r je  zarad i 
obsežnosti tem atike  dokaj razum ljivo.

Ljudska univerza Velenje, ki kot institucija za 
izobraževanje odraslih deluje tudi na območju 
Zgornje Savinjske doline, je v času med 28. julijem in 
11. avgustom zaradi kolektivnega dopusta in 
vzdrževalnih del no zgradbi zaprla svoja vrata, v 
teh dneh pa se bodo intenzivne priprave študijskih 
programov na novo šolsko leto 2007/2008 nad
aljevale.

Za izredni študij od osnovne do visoke šole bo tudi 
v letošnjem šolskem letu kar nekaj novosti in 
možnosti. O vseh programih in možnostih šolanja 
so pravkar natisnili katalog izobraževalne ponudbe, 
ki ga bodo v drugi polovici avgusta brezplačno 
dostavili v večino domov v Zgornji Savinjski in Šale
ški dolini. V katalogu so napovedani tudi informa-

Predstavitevje vodila ravnateljica lučke osnovne 
šole Valerija Robnik, kije najprej predstavila avtorja. 
Septembra bo minilo natanko 50 let, odkar je za
pustil rodni Podvolovljek. Sedaj živi v Mariboru inje 
kustusvtomkajšnjem pokrajinskem muzeju. Mla
da Lučnica in Brložnica sta Petka od nekdaj navda
jali z navdihom, zato je pogovortekel v vonju lučke 
besede. Robnikova je prepričana, daje knjiga izred
nega pomena za ohranitev nekdanjega življenja saj 
opisuje šege in navade terznačaj ljudi, ki so se morali 
boriti za preživetje v Podvolovljeku.

Anton Petek o sebi pove, da je »že kot otrok rad 
prisluhnil in debelo vlekel na svoja skrbna in radoved
na ušesa vse, kar so se starejši pogovarjali o zgo

tivni dnevi na Ljudski univerzi Velenje in nekaterih 
krajih vSa-Ša regiji. Informacije bo možno dobiti že 
pred tem, osrednje aktivnosti ob vpisu pa bodo 
potekale v mesecu septembru.

Že sedaj lahko zainteresirani za šolanje ob delu in 
nezaposleni poiščejo podatke o izobraževanju na 
spletni strani Ljudske univerze Velenje www.lu- 
velenie.si. Ob tem je potrebno poudariti, da bo ta 
izobraževalna institucija še več pozornosti namen
jala izobraževanju občanov v Zgornji Savinjski do
lini in v Centru za samostojno učenje v Nazarjah, ki 
seje vtreh letih delovanja ob sodelovanju Občine 
Nazarje in podjetja BSH Hišni aparati Nazarje že 
dobro uveljavil.

Jože Miklavc

dovini kraja, o načinu življenja in dela v njem, o raznih 
šegah in navadah, o čarovnicah, nadnaravnih in 
drugih mitoloških bitjih.« Ob tem se spoštljivo spom
inja staršev, ki sta imela posluh za zgodovino in 
narodopisje, tako kot staršem pa je rad prisluhnil 
tudi starejšim ljudem v soseski, ki so o razmerah v 
dolini in kraju vedeli povedati marsikaj zanimivega. 
Prav zaradi njih seje Anton Petek odločil ohraniti 
gradivo iz Podvolovljeka v knjižni obliki in se tako 
vsaj deloma oddolžiti že večini pokojnim pripove
dovalcem in vedeževalcem.

Uvodne besede je s posebnim zadovoljstvom 
prispeval načelnik mozirske upravne enote, in vtem 
primeru bolj krajan Podvolovljeka, Vinko Poličnik, ki 
se predstavlja tudi kot avtor naslovnice in zadnje 
strani knjige. Po njegovem je Petkova knjiga nepre
cenljiv prispevek k ohranjanju kulturne dediščine, 
zato si zasluži, dajo prebere vsak, ki naše skupne 
zgodovine in dela naših prednikov ne pušča vnemar. 
Opisana dediščina ponuja hkrati odlično izhodišče 
za nadaljnje raziskovanje tistega, na kar smo tako 
ponosni, še dodaja Vinko Poličnik.

Savinjčan

KNJIŽNICA MOZIRJE

Novosti s knjižnih 
polic

LEPOSLOVJE-MLADINA:
Rowling, J.K.: Harry Potter and the Daethly 

Hallows, Westerfeld, Scott: Lovci na kul, Blyton, 
Enid: Nodi. Želje med zvezdam i, M ajhen, 
Zvezdana: Čas brez vode

LEPOSLOVJE -  ODRASLI:
Bruckner, Pascal: Ljubezen do bližnjega, 

Mérot, Pierre: Sesalci, Goodwin, Jason: Drevo 
janičarjev, Maurer, Neža: Od mene k tebi, Pique
mal, Michel: Modrosti srca

STROKOVNA LITERATURA:
Pesek, Rosvita: Osam osvojitev Slovenije, 

Svidercoschi, Gian Franco: Življenje s Karlom, 
Dawkins, Richard: Bog kot zabloda, Weber, 
A nne-Katrin: Kolači, Zorec, Darja: Lutke Iz 
domače delavnice, Praktični vodnik za upoko
jence, Gombač, Srečko: Letala s sidrom

OBVESTILO

Trgovina in mizarstvo Nareks Mi
lan s.p. Ljubno ob Savinji obveščam 
cenjene stranke, da z dnem 31. av
gusta 2007 zapiramo trgovino.

Anton Petek se je rojakom i  veseljem podpisal v knjigo, v kateri pripoveduje o življenju in 
delu njihovih skupnih prednikov (fo to : EM S)

LJUDSKA UNIVERZA VELENJE

Katalog izobraževalnih možnosti 
za izredni študij
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ŽUPNIJSKA KARITAS MOZIRJE

Počitniške delavnice odlično uspele
Tudi le tos so sodelavci m ozirske karitas or

gan izira li počitn iške  delavnice za otroke. Na 
delavnice je  p riha ja lo  več kot š tirideset o trok 
različn ih  starosti. Kaj so se udeleženci nauči
li in kaj vse so nared ili v  tednu od 6. do 10. 
avgusta, so  p okaza li v  pe tek  na zak ljučn i 
prireditv i.

V Slomškovi dvorani v Mozirju so pripravili razsta
vo nakita in okrasnih predmetov iz tirno in das mase, 
čestitk in slik iz stisnjenega cvetja ter stripov na temo 
morja. Nekaj posebnega so bili tudi predpasniki, ki 
sojih ukrojile in sešile članice karitas, poslikali pa 
otroci sami. Uporabili sojih, ko so za petkov zak
ljuček sami pripravili pecivo.

Poleg razstave so obiskovalcem udeleženci vseh 
treh jezikovnih delavnic pripravili še nastop, kjer so

pokazali na novo pridobljeno znanje. Letos so imeli 
poleg tečaja angleškega in nemškega jezika na iz
biro še španščino.

Otroci vseh starosti se počitniških delavnic zelo 
radi udeležujejo. Mnogi se med seboj družijo že več 
let. Zadovoljni so tudi starši, saj se otroci poleg za
bave in kreativnih dejavnosti naučijo še nekaj novih 
lekcij tujih jezikov, zato si starši želijo, da bi delavnice 
trajale vsaj štirinajst dni. Dobro vedo, da so njihovi 
otroci vsak dan od 9. do 12. ure zaposleni s korist
nimi opravili in pod skrbnim varstvom. Člani župni
jske karitas pri tem dodajajo, da ni zanemarljivo niti 
to, da se med seboj družijo otroci zelo različnih star
osti. Na tak način se učijo strpnosti in nenasilne 
komunikacije, ki smo ji v sodobnem času vse pre
večkrat priča.

Marija Lebar

LJUBNO OB SAVINJI

Nadškof 
Kramberger na 

Komnu
Ob 2 0 . o b le tn ic i p osve titve  ka p e lice  sv. 

C ir i la  in  M e to d a  na K om nu , p la n in i nad 
Rastkam i p ri L jubnem , je  b ila  v  nede ljo  pri 
o m e n je n i k a p e lic i m aša , k i jo  je  d a ro va l 
m a rib o rs k i n a d ško f in o rd in a r ij d r. Franc 
Kramberger.

RIBIŠKA DRUŽINA LJUBNO

Binejev
memorial Kuneju
Ribiška družina Ljubno je letos že šesto leto 

organizirala ribiško tekmovanje za Binejev me
morial. Okrog jezera ob ljubenskem ribiškem 
domu se je  zbralo 31 tekmovalcev, katerih us
pešnost so merili z dolžino treh ulovljenih rib. 
Največ ribiške sreče je tokrat imel domačin Ervin 
Kunej, pri katerem je  skupna dolžina treh rib zna
šala 118,3 cm, drugo mesto je s 114,5 cm doseg
el Drago Vrečar (RD Šempeter), tretji pa je  bil 
zopet domačin Zdravko Podkrižnik s 111 cm.

Franjo Atelšek

Zdravko Podkrižnik (v ospredju) 
je s 111 cm osvojil 3. mesto

M ariborski nadškof in ord inarij dr. Franc 
Kram bergerje predstavil lik  blaženega škofa 

Antona Martina Slomška, ki je  nadaljeval 
delo sv. C irila in Metoda
( f o t o :  F r a n jo  A te lš e k )

Natanko pred dvajsetimi leti, še v času, ki ni bil 
ravno naklonjen tovrstnim obeležjem, je  župnik 
in sedanji dekan Martin Pušenjak s pomočjo far
anov dal postaviti na Komnu kapelico, pos
večeno slovanskima apostoloma sv. Cirilu in 
Metodu. Brata, po rodu Grka iz Soluna, po srcu in 
duhu pa Slovana, sta pred skoraj 1.150 leti 
položila temelje slovanski književnosti in kulturi. 
Vlogo omenjenih možje v pridigi predstavil nad
škof Kramberger, kije pred dvema desetletjema 
kapelico na Komnu tudi posvetil.

Pravtakoje vsvojem razmišljanju predstavil lik 
blaženega škofa Antona Martina Slomška, kije 
tisoč let pozneje nadaljeval delo slovanskih ap
ostolov. Po nadškofovih besedah je bil Slomšek 
glede na zavednost in duhovno bogastvo, ki ga 
je  zapustil, Ciril in Metod v eni osebi. Neizmerno je 
namreč njegovo delo pri ohranitvi in poglobitvi 
vere in krščanske kulture naših prednikov.

Franjo Atelšek

Udeleženci počitn iških  delavnic v Mozirju so se v petih dneh naučili marsikaj koristnega



38. LUČKI DAN

Narodopisna prireditev na prelomnici

w w w .a v to so la -re la x .s i

Tel.: 03/837-08-90

A v t o š o la  RELAX*

38. Lučki dan je  v nedeljskem popoldne
vu privabil v Luče precej Ijubiteljevžlahtne 
kapljice in kulinaričn ih  dobrot. Vsi, ki so 
p riš li zaradi prireditve Od štanta do štan- 
ta, so lahko bolj a li manj razočarani ugo
tovili, da se je  narodopisni prikaz skrčil na 
predice, perice in pletenje košev te r nekaj 
dobrot, ki so jih  pripravile kmečke gospod
inje. Kaj več od najavljenega prikaza star
ih običajev in navad ni b ilo  zaslediti, kar 
pa ne pomeni, da se ljud je  ob številnih 
šankih niso zabavali.

Da imajo organizatorji težave z osrednjo 
prireditvijo, se strinjajo tudi sami domačini, 
ki za malico in kozarec vina niso pripravlje
ni sodelovati pri nekoč odmevni prireditvi v 
širšem slovenskem prostoru. Tako so za

Namesto lučkih opravil in običajev so 
obiskovalci lahko občudovali ribniško 

suho robo

Kljub zapisanemu je potrebno lučko pr
ireditev pozitivno vrednotiti, še posebej to 
velja za turistično društvo in ostale, ki so 
sodelovali pri organizaciji. Vedeti pa je treba, 
da prikaza starih običajev in navad skoraj ni 
več, zato bi veljalo razmisliti o posodobitvi 
prireditve, ki bo v bodoče očitno vse bolj glas
beno obarvana. Od štanta do štanta se je  
vsaj v letošnjem primeru izjalovilo v spre
hajanje od šanka do šanka.

Tekst in fotografije: Savinjčan

živahnost nedeljskega 
popoldneva v glavnem 
skrbeli gostinci, za popol
no sliko je treba omeniti 
še konjenico, starodob- 
nike in nogometno tek
mo med debelimi in suhi
mi, v kateri so po streljan
ju  »enajstm etrovk« in 
nekaj humorističnih vlož
kih zm agali bolj obiln i 
Lučani. Kotježevnavadi, 
so se izkazali lovci z or
ganizacijo lovske razsta
ve, ki je  navdušila pred
vsem  otroke, v d op o l
danskem času pa so se 
Lučan i s p roce sijo  in 
mašo poklonili farnemu 
zavetniku sv. Lovrencu.

Pletenje košev in košar ostaja ena od tra d ic ij, k i ima v 
domovinsko pravico

se

Vpisi vsak dan na avtošoli RELAX, 
na telefon 0 4 1 -6 9 8 -2 5 2  ali na dan tečaja!

RELAX-ov kredit do 24 mesecev! 
Vse uredite na avtošoli RELAX v 

Mozirju.

tasi

M L A D O S T N IK E  S TA R O S TI 
16,5 L E T  Z A  V O Ž N JO  S S P R E M L JE V A L C E M

T e č a j C P P  2 0 1 2 0 0 7  o b  1 1  M

M o z i r j e ,  Savinjska cesta 29



1. FESTIVAL NARODNOZABAVNE GLASBE LUČE 2007

Občinstvu najbolj pri srcu 

Golte
Društvo Gričar iz Luč je drugo av

gustovsko nedeljo v sodelovanju z 
narodnozabavnim ansamblom Ojstri
ca pripravilo prvi festival narodnoza
bavne glasbe Luče 2007. V šotoru 
pred gasilskim domom se je  pred
stavilo deset ansamblov, ki so ljubi
teljem narodnozabavnih viž zaigrali 
po dve skladbi.

Poldrugo uro trajajoč program je 
povezoval Andrej Hofer, nastope pe
vcev in instrumentalistov pa je ocen
jevala strokovna komisija pod vod
stvom Davida Sredenška. Svojega fa

vorita je izbiralo tudi občinslvo.
Ansambel Golte iz Šmihela nad 

Mozirjem se je  tokrat predstavil s 
skladbo Lojzeta Slaka Nocoj poglej 
v nebo in lastno Če je ljubezen greh. 
Mladost in pozitivna energija ter 
odlično odigrani skladbi so prepričale 
obiskovalce, da sojim namenili nagra
do občinstva, kije znašala 500 evrov. 
Kot najboljši ansambel festivala so 
prejeli tudi pokal. Po mnenju stroko
vne komisije so bili najboljši Tapravi 
muzikanti, Veritas in Vihar.

Marija Šukalo

Toni Drobež, Andrej in Gregor Rak so prepričali poslušalce z 
mladostjo In pozitivno energijo (fo to : M a rija  Š uka lo )

LUČE

Pogled na tisoč nageljnov
Mnogi mimoidoči, ki iz Luč krene

jo  proti Podvoljeku, si ne morejo kaj, 
da se ne bi vsaj s pogledom ustavili 
pri Škofu. Tam njihovo hišo namreč 
krasi preko tisoč nageljnov.

Lepe rože pa niso na ogled samo 
na domačiji, saj jih lastniki radodar
no dajo tudi za okrasitev domače 
cerkve sv. Lovrenca.

IS

V Lučah pri odcepu za Podvoljek sl lahko domačini in naključni 
tu r is t i spočijejo oči na prelepih nageljnih

schefenacker
S A P S  d .o .o . , P R E B O L D , T o v a rn iš k a  c e s ta  12, P reb o ld

Smo vodilni proizvajalec in sistemski dobavitelj avtomobilskih ogledal 
in luči za mednarodno avtomobilsko industrijo. Pripravljenost na 
inovacije in usmerjenost k brezpogojni kakovosti je  glavno vodilo 
vseh 7000 sodelavcev podjetja Schefenacker po celem svetu. To nas 
je  oblikovalo v dinamičnega partnerja vodilnih avtomobilskih znamk.

Ekipa mladih sodelavcev v podjetju SAPS d.o.o. v 
Preboldu, potrebuje okrepitev na raznih področjih, 

zato iščemo:

- Išče m o  s tro k o v n ja k e  s p od ro č ja  b rizo a n ia  p la s tik e  - z 
iz ku šn ja m i! ( nastavlialce strojev, izmenovodje, vzdrževalce)

- kad re  s re dn jeg a  in  v iš je g a  razreda  z iz ku šn ja m i s p od ro č ja  
s tro jn iš tv a , e ko n o m ije  in  d ru g ih  p o d ro č ij, z zna n je m  
nem škega a li ang leškega  je z ik a , za d e lo  v  ra z ličn ih  o d d e lk ih
-  te h n o lo g ija , ka ko vo s t, p ro izvo d n ja , u p rava  ( lo g is t ik a , 
nabava, ra ču n o vo d s tvo ) za ra z lična  de lo vn a  m esta ,

- izm en ovo d je .

- sp re tn e  in  p rid n e  d e la vke  in  de lavce  za potrebe proizvodnje 
brizganja plastičnih mas, metalizacije, oziroma za delo na montaži 
luči,

- o ro d ia r ie , vzd rže va lce  s poklicno strojno ali drugo tehnično šolo 
ali z izkušnjami

Izkoristite priložnost in postanite del naše mlade 
ekipe, ki uspešno deluje v mednarodnem okolju.

N aha jam o  se na lo k a c iji b ivše  T e ks tiln e  to v a rn e  P rebo ld  v  
P rebo ldu , T o va rn iška  c. 12

Čim  p re j nas p o k lič ite  na te l. :  (0 3 )  7 0 3 4  5 10  a li 0 4 1 4 0 0  615, 
v  našo kad ro vsko  s lužbo  a li p o š ljite  v lo g o  na e -m a il: 
zapos litev@ sche fenacker-s loven ia .com , a li p o š ljite  v log o  
na naš nas lov: SAPS d .o .o ., T o va rn iška  c. 1 2 ,3 3 1 2  P rebo ld



Prui solčavski študent

Piše: Aleksander Videčnik

V Celjskem zborniku za leto 1958 je Rasto Pus- 
toslemšek ob 45-letnici smrti profesorja Franceta 
Štiffarja napisal obsežen sestavek o zanimivem 
Solčavanu, ki je navdušil graškega profesorja dr. 
Johannesa Frischaufa za opisovanje Savinjskih Alp. 
Koje dr. Frischauf leta 1877 napisal knjigo "Die San- 
nthaler Alpen", je opozoril planinsko javnost na le
pote tega, sicer še slabo poznanega sveta vEvropi. 
Lahko trdimo, daje s tem odprl vrata planinstvu in 
sploh turizmu v naših krajih. Seveda je dr. Frischauf 
veliko pisal tudi v nemške planinske časopise in re
vije ter tako privabljal obiskovalce na Solčavsko. 
Malo znano je, daje bil prav Solčavan in profesor 
France Štiftartisti, ki jevGradcu kot študent navdušil 
dr. Frischaufa nad svojimi domačimi kraji in plani
nami.

France Štiftarje bil rojen kot sin hribovskega kme
ta na Martinčevem pod Olševo 4. decembra 1846. 
Štiftarji so bili veliki kmetje v tedanjem Žočpahu, v 
nemščini imenovano Sulzbach. Oče Matija je bil 
bister in ugleden mož. Legenda pravi, da so bili v 
Solčavi prvi trije kmetje Knez, "ubogi kmet, ki so ga 
pregnali iz njegove dežele", Gradišnik in Slittar. Seve
da je bila tedaj Solčava le malo poznan kraj, "od
rezan od sveta", saj je sem držala primitivna vozna 
pot, neuporabna že pri prvem nalivu, saj je 24-krat 
prečkala Savinjo.

FRANCE GRE V ŠOLE
Tedanji solčavski župnik Janez Jancje občasno 

učil domače otroke, saj je bila šola onkraj Olševe, v 
Železni Kapli. In prav župnik Jancje nagovoril očeta 
Matijo Štiftarja, daje dal Franceta v šolo v Železno 
Kaplo. Koje končal to šolo, seje vpisal v gimnazijo 
(latinska šola) vCelju. Leta 1863je postal dijakgim- 
nazije. Neka drobna zanimivost je le malo znana. 
Mladi Štiftarje bil vedrega značaja, morda zato, ker 
je z očetom služil kruh s krojačenjem in muziciran
jem na veselicah in svatbah. Odlično je igral gosli, 
kitaro in harmoniko, zatoje razumljivo, da seje na 
gimnazijo vpisal s 17 leti. Vse gimnazijske nauke in 
zrelostni izpitje opravil z odličnim uspehom leta 1871. 
V Celju seje začel zanimati za socialne in narodne 
razmere, ki so se pravtedaj v Celju hudo razplamtele 
med Nemci in Slovenci. To je bilo pred volitvami v 
Deželni zbor leta 1869. V povsem slovenskem volil
nem okraju Celja so Nemci postavili Janezu Lipol- 
du, znanemu narodnjaku iz Mozirja, nemškega pro
tikandidata. To je povzročilo oster odmev med Slo
venci, volilni boj je bil trd, toda zmaga je bila sloven

ska in deželni poslanec za celjsko volilno okrožjeje 
postal Janez Lipold, kije v času napetosti spoznal 
odločnega slovenskega dijaka Franceta Štiftarja. 
Postala sta prijatelja. Stem, koještiftarmaturiralje 
postal prvi solčavski rojak, kije zaključil "latinske" 
šole.

NA UNIVERZI V GRADCU
Sprva so domači mislili, da se bo France posvetil 

duhovniškemu poklicu. Toda vpisal seje na graško 
filozofsko fakulteto, gmotno ga je  podpiral po
slanec Janez Lipold, kije pogosto prihajal v Gradec. 
Štiftarje takoj, koje prišel na fakulteto, ustanovil 
akademsko drušh/o Sloga, v katerem so se družili 
jugoslovanski študenti -  Slovenci, Hrvati, Srbi in 
Bolgari. To je bilo prvo tovrstno društvo na univerzi. 
Kmalu je navezal stikes predstavnikom slovensko- 
graške skupine, zdravnikom dr. Benjaminom 
Ipavcem. Veliko je publiciral. Njegova razprava v 
Slovenski Matici 1872-73 pod naslovom "O tednu 
in njegovih dnevnih imenih" je zbudila pozornost 
med izobraženci. Leta 1873jevznanstveni prilogi 
Vestnika objavil članek "O vlastnih imenih kmetij in 
posestnikov v Solčavi". Prvič je Štiftar poimenoval 
svoj rojstni kraj "Solčava". Solčava se ima torej za
hvaliti za svoje lepo slovensko ime prav Francetu 
Štiftarju.

MED POČITNICAMI DOMA V 
SOLČAVI

Kadar je bil doma, je rad prihajal k svojemu pri
jatelju Piskerniku v Logarsko dolino. Sestajala sta 
se v skromnem gostišču Erjavšek ob drugem izviru 
Savinje. V knjigo tega gostišča se je Štiftar prvič 
vpisal leta 1863 kot prvošolec celjske gimnazije. 
Leta 1869seje s Piskernikom prvič povzpel na Ojstri
co, leta 1870 pa je v knjigo kratko napisal: »Goros
tasni Bože! Čuvaj štoje naše!« Njegov profesor slov
enske filologije v Gradcu, prof. dr. Krek, ga je v Grad

cu spoznal s profesorjem dr. Frischaufom, znanim 
planicem, kar smo že omenili. Vedno znova sta gov
orila o solčavskih planinah in ljudeh, domačinih. Zato 
mu gre zasluga, daje  pozneje dr. Frischauf toliko 
napisal o naših planinah in vse lepo o ljudeh vtem 
prelepem gorskem svetu. Koje pričel dr. Frischauf 
hoditi v naše gore, je Štiftar nagovoril svojega pri
jatelja Janeza Piskrnika, kije bil vešč nemškega jez
ika, da gaje vodil po vršacih in planinah.

NAVDUŠENJE NAD RUSIJO
Spomladi leta 1874 je na študijskem potovanju 

prišel v Gradec znameniti ruski slavist A.S. Budilovič. 
Štiftarjev profesor dr. Krek mu je povedal, da njegov 
študent govori za silo rusko in zato ga je  dal za 
spremljevalca pri ogledovanju mesta in znameni
tosti. Ruski znanslvenikje naredil tako močan vtis 
na Štiftarja, daje sklenil dati Gradcu slovo in naprej 
študirati v Rusiji. Budilovič mu je na Dunaju na 
ruskem veleposlaništvu pomagal dobiti ustrezno 
dovoljenje za potovanje v Rusijo. Hkrati je dobil 
navodilo, da se v določenem času javi v Petrogradu 
pri "Slavjanskem blagotvoritelnem občestvu".

Da bi lahko še obiskal svojce v Solčavi, so mu dali 
100 rubljev podpore. Najprejje odšel v Gradec in se 
tam poslovil od svojih tovarišev in sodelavcev. Nato 
gaje pot vodila v Celje, kjerje obiskal dobrotnike iz 
časa, koje bil dijak. Obiskalje še domači kraj Solča
vo in se tam poslovil od svojih številnih prijateljev in 
seveda od domačih. Aprila 1874 seje odpravil pre
ko Dunaja v Rusijo. Že istega leta je pričel pošiljati 
Josipu Jurčiču iz Rusije prispevke za Slovenski nar
od. V pismu je Jurčiču med drugim napisal: »S pri
hodom v Rusijo seje zanj začelo povsem novo živ
ljenje. Čutil seje svobodnega in brez gmotnih skrbi, 
kar seje odražalo tudi v njegovih spisih in dopisih, 
posebno v članku "Pavel Mihajlovič Leontijev" v Leto
pisu Slovenske matice za leto 1876.«

Nadaljevanje prihodnjič.

3ščemo stare fotografije

Logarska dolina. Slika je  iz knjige C illi von Michael K n ittl (1880). Izvirnik hrani Muzejska
zbirka v Gornjem Gradu.



Prehrana za vsakogar in vsak dan

MARIJA JURAK TROGAR
svetovalka za prehrano

JEJMO ENOSTAVNO
Približno polovica Slovencev in up

ajmo, da tudi Savinjčanov, še ni pre
komerno hranjena. Ti ljudje veljajo tudi 
za bolj zdrave kakor debeli. Marsik
do med njimi pa se sprašuje, kaj in 
kako bi naj jedel, da bi svoje zdravje 
ohranil ali celo povečal. Pri prispevku 
o hujšanju in ohranjanju primerne teže 
smo poudarili: jejmo enostavno! To 
velja tudi za populacijo, ki ni predebe
la, le da ti ljudje lahko količinsko po
jedo nekaj več zdrave hrane ali pa ji 
dodajo zraven še kaj, na kar k debe
losti nagnjeni smejo pomisliti le z 
zmagoslavnim zaničevanjem.

JEJMO SVEŽE
Preproste jedi pripravimo iz svežih 

sestavin, na hitro, z enostavnimi 
postopki toplotne obdelave. Vse kar 
je možno pojesti surovo, pa raje poje- 
jm o surovo in nepredelano. Torej za 
zajtrk vedno sadje, vitki lahko še pol

nozrnat kruh in navadni jogurt. Za 
pozno malico ali zgodnje kosilo ze
lenjavo, surovo, dušeno, na hitro kuh
ano, košček mesa in sadje. Za zgod
njo večerjo nekaj podobnega z drugi
mi surovinami in v manjšem obsegu. 
In seveda 2 do 3 litre vode. Brez oku
sa.

UPOŠTEVAJMO
RESOLUCIJO

Tojevsa umetnost prehranjevanja, 
ki upošteva večino ciljev Resolucije o 
nacionalnem programu prehranske 
politike 2005-2010: povečano 
uživanjezelenjave in sadja,zmanjšan 
povprečni delež zaužitih skupnih in 
nasičenih m aščob, povečano 
uživanje prehranskih vlaknin, miner
alov in vitaminov iz živil rastlinskega 
izvora. Izven našega dnevnega pre
hranskega nasveta vtreh stavkih je le 
še resolucijski cilj, po katerem naj bi 
zmanjšali količino dnevno zaužitega 
alkohola.

Vse več ljudi vsakodnevno pije le 
vodo. Tu so tvorci resolucije vendarle 
imeli v mislih alkoholike, torej vse, ki 
vsakdan popijete eno pivo ali 2 divina 
aii pa še več alkoholnih pijač. Ob up
oštevanju doseganja vseh navedenih 
ciljev naj bi do leta 2010 dosegli us
peh: število predebelih naj bi zman
jšali za 15% pri odraslih in za 10% pri 
otrocih. Zadnja točka resolucije zade

va dojenje: izključnega do 6. mesecev 
starosti in dopolnilnega do enega leta 
otrokove starosti.

Glede na počasnost uvajanja spre
memb v Sloveniji bodo verjetno vsi, ki 
jih ta cilj zadeva, do leta 2010 šele 
zvedeli zanj. Do tedaj pa bodo otročki 
vse bolj alergični, bolni in slabotni, zato 
pa potrebni farmacevtskih pripravk
ov, kar bo krepilo rast našega gospo
darstva. Vsaka palica ima dva kon
ca, res.

TRKANJE NA ZAVEST
Samo eno življenje imamo -  men

da ga ne bomo uničili s hrano? Seve
da ne, saj se ne nažiramo. Pojemo 
pravo hrano? Osnovna zapoved 
slavne Hayeve diete ni ločevanje jedi 
na beljakovinske in škrobne pač pa 
uživanje sveže, naravne, nepredelane 
hrane.

HRANA, KI ŠKODI
Zanjoje danes moderno ime »praz

na hrana alijunkfood«. Prazna hrana 
ima veliko energije (je kalorična), ven
dar ne vsebuje živih vitaminov in min
eralov, ki bi omogočili presnovo oz. 
izgorevanje te energije. Zato se ta 
odlaga v maščobne celice in uničuje 
naše zdravje.

Prazna hrana je: sladkor in vsa slad
kana hrana, brezalkoholne pijače, beli 
kruh in bela moka, krompirjev čips in

slani grižljajčki, margarina in večina 
jedilnih olj, vsa druga visoko predela
na umetna hrana. Od prazne hrane 
postanemo zelo hitro odvisni zaradi 
intenzivnosti okusa. Nekateri ljudje, 
zlasti otroci in mladi, čisto opustijo 
sveže sadje in zelenjavo, ker se jim  
zaradi močnih začimb, sladkorja in 
sladil, kisov in olj (kislin in maščob) 
zdi naravni okus nepredelane hrane 
plehek, nezanimiv, »brezvezen«.

STE VEDELI?
Dieta z naravno hrano človeka hitro 

spravi v soglasje z lastnim telesom in 
njegovimi potrebami. Pomembno je 
ostati na naravni poti in vsako leto 
uživati v boljši formi. Proč s prazno 
visoko predelano hrano, pa če je vše 
tako lepi, zanimivi in privlačni emba
laži (ki onesnažuje okolje). Z njo prazn
imo dragocene zaloge vitaminov in 
mineralov v našem telesu, zavestno 
in namerno uničujemo naš imunski 
sistem, z leti postajamo vse bolj izčr
pani. Jetra razpadajo, koža in lasje so 
mastni, nohti se lomijo, znoj zaudar
ja, pojavljajo se otekline, ekcemi, 
mozolji, akne, turi, slab zadah, kašelj, 
sluz, prehladi, vnetja, v zapacanem 
črevesju pa rastejo zanimive novo- 
Ivorbe, ki včasih človeka spravijo celo 
na oni svet, ali povzročijo, da blato 
lahko odvaja le še v vrečko.

VOZILI SMO: HONDA CBF 1000

Pravi motor za začetnike
Pri Hondi Čepin iz Vojnika so nam 

na kratek test odstopili hondo CBF 
1000 in s tem  nekako izpodb ili 
tezo, da je  za začetnika bolje manj 
kubikov. Po vožnji z novo CBF 1000 
sem si rekel: »To je  pravi m otor za 
začetnika!« Nenaporen, udoben, 
vodljiv in zelo varen.

Honda se z omenjenim modelom 
uvršča v sam vrh med 1000-kubični- 
mi motocikli. Razlika med manjšo 
sestro s šeststo kubiki je vidna zgolj 
tistim, ki imajo izurjeno oko. Sprednji 
oklep je pri »tisočaku« ostreje obliko
van in meni osebno bolj všečen, za 
nepoznavalce pa je dovolj pogled na 
izpušne cevi, saj močnejši model 
razpolaga z dvema izpušnima lonce
ma, medtem ko ima 600 samo en
ega. S tem smo z vidnimi razlikami 
zaključili.

Oblikovno se honda 1000 CBF ne 
uvršča med tiste motocikle, ki bodo

ustavljali radovedne opazovalce, 
pač pa je bolj zadržana in neopazna. 
To včasih niti ni tako slabo, čeprav 
malce večja oblikovalska drznost ne 
bi škodovala. K zadržanemu videzu 
prispevajo tudi pnevmatike dimenzij 
120/70-17in 160/60-17.

Z 252 kilogrami se honda CBF 1000 
ne uvršča v peresno lahko kategorijo

motociklov, res pa je, da tudi nima 
namena biti super športnik. Bolj ome
jujoča je obremenitev, ki lahko znaša 
le 193 kg, kar pomeni, da z dvema 
potnikoma in prtljago hitro dosežemo 
limit. Rezervoar meri 19 litrov, kar ob 
porabi 5,5 litra pomeni radij okoli 300 
km.

Sedež in vetrobransko steklo sta

nastavljiva po višini in tako namenje
na velikim in majhnim, vsa sladkost 
pa se skriva v 998-kubičnem agre
gatu, ki zagotovo ne bo navdušil lju
biteljev visokih vrtljajev. »Samo« 98 
KM in kar93 Nm navora pri 6.500vrtl
jajih so garancija za odlično prožnost 
in nenaporno vožnjo, ki jo  omogoča 
tudi šeststopenjski menjalnik. Skupaj 
z odličnimi zavorami, ki imajo res
nično uporaben ABS, nudi CBF 1000 
zelo dober paket za solidno ceno.

V vožnji se honda izkaže za enos
tavno in uporabno. Motorje odličen, 
navora je vedno dovolj, prehitevanje 
iz nizkih vrtljajev v šesti prestavi je 
mačji kašelj. Le pogled na merilnik 
hitrosti nas opozori, da smo prehitri. 
Podvozje je izjemno, motocikel gre 
sam v ovinek in globoko v nagib, le 
stopalke so malce nizke. ABS zavira 
natančno in hitro. Skratka - pravi pa
ket za začetnike!

Igor Pečnik



90 LET KRANČIČEVE MAME S TRNOVCA

B i l i  s o  l e p i ,  r o m a n t i č n i  č a s i ,  p a  t u d i  v e l i k o  g o r j a

Pred dnevi je  obe lež ila  v isok  ž iv ljen jsk i ju 
b ile j A nka  K ra n č ič , K ra n č iče va  m am a s 
Trnovca. Devetdeset le t je  m in ilo , o dkar se 
je  ro d ila  p ri C a jn e r je v ih  v  Pustem  P o lju . 
Omožila se je  v sosedn jo  vas Trnovec, onk
ra j zelenega gozda iz Zadrečke v  Savin jsko 
do lino, na ve liko  km etijo  Ivana Krančiča, k je r 
je  ko t km etova lka  in gospod in ja  prež ive la  
večji del svo jega ž ivljen ja . Ob prazniku so j i  
čes tita li svo jc i, š te v iln i so rodn ik i, sosedje, 
član i borčevske organizacije. Društva upoko
je n c e v  R ečica  ob S a v in ji in  o se bn o  tu d i 
rečiški župan V inko Jera j.

Anka se je v življenju srečevala z različnimi ljud
mi, doživljala lepe, romantične čase, okusila pa 
tudi veliko gorja. Z nostalgijo se spominja časov 
splavarjenja, ko so pri Cajnerjevih v Pustem Polju 
imeli svojo žago ter lesno trgovino, ki je  skrbela 
za splavarjenje. Tako seje kot mlado dekle pred 
vojno nemalokdaj pridružila očetu in bratom, ki 
so se odpravljali na »rajžo« po Savinji in Savi. Ko 
spregovori o tistih časih, seji oči iskrijo od srečnih 
spominov.

V okviru taborov mladinskih odsekov Savinjskih 
meddruštvenih odborov je na Zgornjem Jez
erskem pri Planšarskem jezeru od 28. julija do 4. 
avgusta potekal 9. tab o r m ladih planincev. 
Udeležilo se ga je več kot 20 mladih planincev iz 
sedmih planinskih društev: Ljubno ob Savinji, 
Slivnica, Vitanje, Vransko, Zagorje ob Savi, Celje 
in Zabukovica, katerega mladinski odsek ga je 
tudi organiziral.

V tednu dni so se odpravili na Grintovec, Pristorški

Anka Krančič je dočakala visoko starost 
vitalna, zgovorna in odločna

( f o t o :  J o ž e  M ik la v c )

Storžič in Skuto. Manjša skupina seje odpravila še 
na Kranjsko kočo na Ledinah. Ogledali so si tudi slap 
Čedca, kije najvišji slap vSIoveniji in meri 130 metrov. 
Dobro mero adrenalina so udeleženci okusili ob 
spustu z vrvjo preko Ankinih slapov in v igri paint
ball. Uspešno so izvedli planinsko orientacijo, bivaki
rali pod milim nebom in se igrali družabne igre. Ob 
večerih so kurili kres, med žerjavico pekli krompir in 
ob zvokih kitare prepevali pesmi.

Štefan Matjaž -  Stepa

Vojna jeza zavedno družino Cajnerjevih prines
la tudi gorje. Vsi moški so bili udeleženi v narod
noosvobodilnem boju, po svoje je zanje marsik
daj poskrbela tudi mlada Anka. Radapove,kako 
je  ob skrivanju orožja za partizane nekoč za las 
ušla gotovi smrti.

Po vojni so se na Trnovcu začeli lepši časi. Na 
kmetiji, kije kasneje ob pomlajeni družini preras
la v vzporedno lesno proizvodnjo, je Anka srečno 
živela kot podjetna kmetica in ugledna gospod
inja. Mnogo prerano je  izgubila moža »Anza« in 
sredi svoje življenjske poti pri kmečkem delu 
doživela težko poškodbo hrbtenice. Le z veliko 
volje in nadpovprečno energijo je premagala 
grozečo invalidnost, se ponovno vrnila k delu in 
dočakala visoko ter plemenito starost vitalna, 
nasmejana, zgovorna in odločna.

Čas pa je  tudi Anki Krančič naklonil le toliko 
časa, kotto velja za Zemljane. V teh mesecih so 
ji moči bolj skromno odmerjene in sreča, ki jo je  
delila s svojo vse številnejšo družino, ji počasi, 
skoraj nevidno in neslišno pripira vrata. Sreča ob 
rojstvu pravnuka Miha je pred meseci obiskala 
vso družino in Anka zdaj ve, da je za njen rod 
poskrbela tudi narava. Želje, ki sojih izrekli številni 
obiskovalci v minulih dneh, so tudi želje iz ured
ništva Savinjskih novic.

Jože Miklavc

VELENJE

P i k a s t i h

o s e m n a j s t
V Velenju bo sredi septembra potekal 18. 

Pikin festival, največja tovrstna otroška pr
ireditev vSIoveniji, ki jo  skupaj prirejajo Medo
bčinska zveza prijateljev m ladine Velenje, 
Knjižnica Velenje in Mestna občina Velenje. 
Glavno prizorišče festivalskih dogodkov bo 
tudi letos vturistično-rekreacijskem centru ob 
Velenjskem jezeru, sicer pa bo v tednu od 16. 
do 2 2 . sep tem bra  celo  Velen je  p ikasto  
obarvano.

Poleg 100 Pikinih ustvarjalnih delavnic, ki 
bodo v Beli dvorani in na prostem potekale ves 
teden, bo mogoče obiskati tudi Pikino knjižno 
menjalnico, Pikin tabor, Pikino pošto, banko in 
trgovino, mogoče bo posedeti v Pikini kavarni, 
si privoščiti Pikine palačinke ali se pozabavati 
v Pikinem zabavišču. Pika bo tudi letos mlade 
planince popeljala na pohod v okolico Velen
ja, na Velenjskem jezeru pa bo pripravila Piki- 
nojadralno regato. Vsa festivalska dogajanja 
bo spremljal Pikin radio.

KF\_______________________________________ /

9. TABOR MLADIH PLANINCEV

P e s t e r  t e d e n  b i v a n j a  v  n a r a v i



MAJA MAROVI, ZLATA MATURANTKA IZ MOZIRJA

E d i n a  u g o d n o s t  j e  k r a j š a  p o t  d o  s o b e  v  " š t u d e n t u "

OTROŠKE DELAVNICE V OBČINI NAZARJE

H u r a ,  h u r a ,  a k t i v n e  p o č i t n i c e !
Tako se imenuje teden aktivnih športnih in 

ustvarjaln ih delavnic, ki ga otrokom iz Nazarij 
in Šmartnega ob Dreti že več le t omogočata 
občina Nazarje in Turistično društvo Nazarje. 
Letos so delavnice od 16. do 20. ju lija  potekale 
na različnih lokacijah. Vsakdan, čeprav vroč, je 
b il zanim iv, razgiban in ustvarjalen. Otroci so 
b ili navdušeni in veseli, saj družbe in dobrih idej 
res ni m anjkalo. Koordinatorka in animatorka 
Vanja Hofbauer te r drugi anim atorji so se po 
najboljših močeh trudili, da so otrokom popestri
li počitniške dopoldneve in iz n jih izvabili kar 
največ energ ije  in umetniškega duha.

V ponedeljek so se zbrali pred osnovno šolo 
Nazarje in izdelovali magnete z morskimi motivi, 
obeske in nakit iz tirno mase. Nastali so res lepi izdel
ki. Torek je bil športno obarvan. V športni dvorani 
Nazarje so se najprej ogreli z aerobiko, nato so sl
edile razne aktivnosti po skupinah. Najmlajši 
udeleženci so postavili poligon, fantje so se pogum
no podali na plezalno stezo, dekleta pa so se učila 
plesno koreografijo. Nato so se skupine zamenjale, 
dokler vsak ni preizkusil vsega. Sledile so še razne 
skupinske športne in družabne igre. Domov so se 
podali izčrpani a zadovoljni.

V sredo so pripravili orientacijski pohod na Laze, 
kjer so se otroci seznanili z delom in organizacijo 
tabornikov. Ti so jim  prikazali postavitev bivaka in 
tabornega ognja. Najbolj so bili navdušeni nad strel

Želja vsakega srednješolca je , da bi m aturo 
ob koncu sredn je  šole  oprav il č im  bo lje . S 
tem  bi dobil najboljšo možno potrditev, da leta 
v  s re dn ji šo li n iso b ila  zaman. Postati z lata  
maturantka a li zlat m aturantje  za večino zgolj 
n e u re sn ič ljiv  sen, posam eznikom  in  posa
m eznicam  pa se z ogrom no vloženega truda 
takšne sanje uresničijo . Letos so se tud i M aji 
M arovt iz M ozirja.

- Kakšna so bila tvoja pričakovanja pred ma
turo?

Matura se mi ni zdela prevečtežka, morda zato, 
ker sem pričakovala podobna vprašanja, s kat
erimi smo se ubadali čez leto, na maturi pa se 
preverja predvsem osnovno znanje. Mislim, da 
je bil letos najtežji od vseh preizkus iz angleščine. 
Takšnega rezultata nisem pričakovala, ker m ije 
bilo pomembno predvsem, da sem sprejeta na 
želeno fakulteto.

- Kakšno je  tvoje mnenje o tovrstnem prever
jan ju  znanja?

Zdi se mi primerno, saj je  matura enaka za vse vseh zdel preizkus iz angleščine

slovenske dijake in kottaka najbolj verodostojna 
za zbiranje točk za nadaljnji vpis.

- So potrebni za tako dober uspeh posebni 
napori?

Veliko sem se naučila že čez leto pri vseh pogla
bljanjih, tako da na koncu ni bilo potrebno veliko 
dela. Dan ali dva pred izpiti sem preletela celotno 
snovali pa brala poglavja, k ijih  nisem najbolje 
znala.

- A li naslov zlate maturantke odpre kakšna 
dodatna vrata?

Mislim, da ne, edina ugodnost, za katero vem, 
je, da prideš pri prijavi v študentski dom zaradi 
tega uspeha malo prej na vrsto.

- Bodo letošnje počitnice zaradi uspeha kaj 
posebnega?

Naslednji teden grem v Črno goro, potem pa 
še s prijatelji za kak podaljšan vikend na sloven
sko obalo.

- Kako naprej?
Želim si uspešno doštudirati in potem nekaj let 

nabirati izkušnje v tujini. Vpisala sem mednar
odne odnose.

Benjamin Kanjir

janjem z lokom, saj šoto mnogi počeli prvič.
Naslednji dan so se z rolerji dobili na športnem 

igrišču v Nazarjah. Otroci so se naučili nekaj novih 
trikov in figur na rolerjih in igrali še druge športne igre. 
Ostali so skriti pred soncem izdelovali ogrlice, mag
nete in druge izdelke. Nekateri so s kredo risali na 
asfalt, drugi so se na travi v prijetni senci igrali 
družabne igre. Ni jim  bilo dolgčas.

V petek so dobili priložnost še otroci izšmartnega

ob Dreti, ki so se zbrali na igrišču v Račneku in na
doknadili zamujene delavnice. Potekale so razne 
igre z žogo in druge športne aktivnosti, vmes pa so 
lahko vsi še kaj lepega ustvarili.

Delavnice so bile kot že vsa leta prej uspešne in 
dobro obiskane. Odziv staršev in otrok je izredno 
pozitiven, zato si želijo in upajo, da se bodo izvajale 
tudi v prihodnje. Otroci in animatorji sejih že veselijo.

Tina Hofbauer

Otroci so se naučili nekaj novih trikov  in fig u r na ro lerjih  (fo to : V H )



LIBERTY OF THE SEAS

N a  k r o v u

Križarjenja so vedno bolj popularna in ra zb itje  
stereotip, da je  to  nekaj nemogočega, petičnega in 
cenovno nedostopnega. Križarjenja so bila dolgo 
res domena premožnih, še dlje pa so ostala v misel
nosti ljud i kot razkošje, k i s i ga večina ne more 
privoščiti.

Pri Slovencih so križarjenja čedalje bolj priljubljena pred
vsem zaradi izjemno raznovrstne in pestre ponudbe na 
ladjah. Družabne aktivnosti in animacija vas tako rekoč 
spremljajo od jutra do večera; večerne predstave z drag
imi in bogatimi kostumi, hazarderska ponudba v igral
nicah in nenazadnje odlična kulinarika ki marsikatere-

n a j v e č j e  l a d j e  n a  s v e t u

Liberty of the Seas v vsej svoji veličini - sprejme kar 4 .3 2 8  potnikov in 1 .400  članov 
posadke; trenutno je največja na svetu ( foto: Roya l C a r ib b e a n  In te rn a t io n a l )

Pogled na H20 zone -  vodni raj za mladostnike; nahaja se v 14. 
nadstropju ( f o t o :  A n d r e j  K le m e n a k )

ga gosta obogati stega zornega ko
ta.

Na tržišču smo priča pravi ekspan
ziji potniških križark. Lepše bi se izra
zil, če bi uporabil besedo »plavajoči 
hoteli na morju«. Včasih se zdi, da lad
ijske družbe kartekmujejo, katera bo

naredila večjo, lepšo in bolj inovativno 
ladjo, ki bo nudila neskončno 
možnost užitkov in doživetij.

Ko smo se v oblačnem jutru z lon
donskega letališča Gatwick vozili 
proti Southamptonu, m ije srce bilo s 
hitrejšim ritmom. V meni seje poraja

lo tisoč vprašanj: kako zgleda, kaj ima 
dodatnega ponuditi, zakaj se toliko 
razlikuje od drugih ladij? V poldrugi 
uri sem izvedel odgovor, prispeli smo 
namreč do pristanišča na jugovzhod
ni obali Anglije, iz katerega je leta 1914 
odplultudi legendarniTitanikna prvo 
plovbo čez Atlantik.

Pred nami se je vvsej lepoti, velikos
ti in sijaju pokazala največja potniš
ka ladja na svetu -  Liberty of the Seas. 
Ladja, kije  bila izdelana v finski lad
jedelnici Turku, je last drugega na
jvečjega ladjarja na svetu -  družbe 
Royal Caribbean International, ki že s 
svojim sloganom želi povedati, kaj so 
križarjenja: »Like no vacation on Earth« 
oziroma »kot nobena druga oblika 
počitnic na Zemlji«. Royal Caribbean

ima najmlajšo floto križark, razpola
ga pa z 21 luksuznimi ladjami, ki so 
razdeljene v več razredov po velikos
ti: Sovereign, Vision, Radiance, Voyag
er in Freedom klase.

Priznam, da m e je  Liberty of the 
Seas na nek poseben način prevze
la. Ne samo njena ogromnost, saj je 
dolga kar 340 metrov (štirikratna 
dolžina Titanika) in široka 56 met
rov. Na 15 palubah sprejme 4.328 
potnikov in skoraj 1.400 članov 
posadke. Tehta 154.417 ton in ima 
dva glavna propelerja, ki se lahko 
zavrtita za 360 stopinj. Vsak od nj
iju ima 19.000 konjskih moči, stran
ski stabilizatorji in motorji pa po
7.000 konjskih moči.

Ladja razpolaga s 1.817 kabinami, 
ki s o jih  poimenovanimi »statero
oms«, od katerih jih ima 842 lastni

balkon. Plovilo ponuja veliko inovacij 
v ladjarski industriji, od plezalne stene 
na višini 68 metrov nad morjem do 
igrišč za golf, tenis in košarko, boksar
ski ring, več bazenov... Največja nov
ost je tako imenovani »flow rider« ali 
umetni valovi, ki omogočajo deskan
je. Otroci bi rekli, da so v raju, saj je 
zanje urejen velik vodni park z bazeni, 
tobogani in vodnimi igračami. Skrat
ka,za vsakdan križarjenja novo doži
vetje.

Poleg vsega naštetega je na ladji 
restavracija vtreh nadstropjih, za kat
ero so kupili lestenec, narejen po vzor
cu s Titanika. ki je vreden 800 tisoč 
ameriških dolarjev. Potnikom je na 
voljo 135 metrov dolga ulica Royal 
promenade, ki navdušuje s svojimi

bari, butiki, trgovinami in zabavo. Vsi, 
ki dajete poudarek dobremu počutju, 
boste uživali v wellness centru, kjer je 
na voljo veliko masaž, savn... Naj še 
omenim, da za dobro počutje gostov 
na ladji skrbi 240 kuharjev in 480 na
takarjev.

Na uradni gala svečanosti smo 
lahko bolje spoznali tako ladjo kot 
vodilne može družbe Royal Carib
bean, vključno s predsednikom up
rave Adamom Goldsteinom. Večerni 
klepet smo nadaljevali pri svečani 
večerji, za tem pa prerezali trak in si 
ogledali 15-minutni ognjemet, kije Lib
erty of the Seas uradno pognal v 
morje. Njen cilj so destinacije zahod
nih in vzhodnih Karibov z odhodi iz 
Miamija na Floridi, kjer je tudi njeno 
matično pristanišče.

Andrej KIc menali

Gala jedilnica se razprostira kar v treh nadstropjih; lestenec, ki je  
narejen po vzoru tistega iz Titanika, je vreden 800.000 ameriških 

dolarjev ( f o t o :  A n d r e j  K le m e n a k )

Javni zavod za turizem, kulturo, šport in mladino Mozirje, 
Turistično društvo Mozirje in Pozejdon turizem vabijo na 

predstavitev križarjenj, ki bo v ponedeljek, 20. avgusta, ob 
20. uri v Restavraciji Gaj v Možinu. Vstopnine ni.



RODBINSKO SREČANJE PORTOVIH

Povezanost številčne družine
Pred časom so se na prvem rodbin

skem srečanju zbrali Portovi potom
ci. Kar šestnajst otrokje prijokalo na 
svet na majhni kmetiji med Bočno in 
Gornjim Gradom, od teh jih živi še pet. 
Iz družine izvirata tudi Josip in Fran 
Tominšek, znana Slovenca, predvsem 
pa planinca. O njunem življenju in 
delovanju obstaja tudi knjižica Trije 
Tominški -  planinci, ki jo  je v osemde

setih letih izdala Planinska zveza Slov
enije.

Tominškovi se bodo v prihodnjih letih 
še srečali, je napovedal LudvikTomin- 
šek. Kljub temu, da so se razkropili po 
vsej deželi, si urejali življenje po svojih 
najboljših močeh, doživljali vzpone in 
padce, se veselili in žalostili, naj bi nji
hovo srečanje postalo tradicionalno.

Savinjčan

O tem poje stara pesmica zbadljiv
ka. Morda je zanjo slišala tudi tale 
koza v Žlabru in sklenila vsebino pe
smice preveriti v praksi. Ali pa si je 
mislila takole: »Ovce se večkrat pojav
ljajo na straneh Savinjskih novic, za
kaj se pa ne bi še koze? Nič ne rečem, 
saj na pogled ovcam ni kaj očitati, 
toda koze smo vendarle boljše. Po
glejte na primer mene: res sem lepa,

pa sem tudi pametna in fit. Toliko ijudi 
gre tod mimo, se bo že naše! kdo, ki 
me bo opazil in slikal, pa bom posta
la medijska zvezda!« In resje marsika 
teri udeleženec nedavnega mednar
odnega tekmovanja v orientaciji, ki ga 
je pot vodila mimo »slavohlepne« 
koze, nanjo pogledal skozi teleobjek
tiv in »škljocnil«.

Marija Lebar
Od šestnajstih Portovih o trok jih  je  živih samo še pet

( f o to :  a r h iv  L u d v ik a  T o m in š k a )

Z  veseljem Vas pričakujemo!

n a ^ ra m o c ijo  našega 
S f f i f a  C D - ja .^ r b e ^

►Z nam ?

ilw ib re ž n i lv

Klari
za d e s e t i ro js tn i d a n !  

Vse najboljše!

D o m a č i

----------- H i

14. 8 . 2 0 0 7  je  p ra z n o v a la  d ra g a  m a m i in  s ta ra  m am a

Marija Brezovnik
sv o j 6 0 . ro js tn i d a n .

Sreča, zdravje in veselje naj bodo 
največja želja.

V si d o m a č i,  R e b e ka  p a  t i  p o š ilja  6 0  p o l ju b č k o v  
■ ■

Te dni praznuje dragi oce

F r a n c  S e d o v s e k

Dragi oce,
ob tvojem jubileju, 80-letnici, 

toplo čestitam tl 
z iskreno željo v srcu, 

da vse se zgodi 
kar ti prinaša srečo, 
ti zadovoljstvo da, 

prijazna pa usoda še zdravja 
naj doda!

H č i Pavla z  d ru ž in o CE JE LJUBEZEN OREH

Predprodaja vstopnic:
I - TIC Mozirje (upravna enota),

- Slaščičarna Polonca,
- Baza bar Šmihel,
- MVM,
- Pumpa bar Gornji grad,
- Slaščičarna Brglez Šempeter,
- Bar Lakner Ljubno in
- Picerija Četara.



MOZIRJE HERVIS OPEN 2007

N a  p r e s t o l u  š e m p e t e r s k a  A l i a n s a  i n  p o r t o r o š k i  B V C

Na igriščih za odbojko na mivki v Mozirju, prvi 
dan turnirja tudi v Varpoljah, je  v času med 10. 
in 12. avgustom potekal 7. turn ir Henris open 
2007. Tekmovanje je  hkrati š te lo  kot fina le  
pokala S lovenije , zato je  b ila  udeležba na
jboljš ih zagotovljena. Med ženskimi dvojicami 
sta č lan ic i ekipe A liansa Šem peter Andreja 
Vodeb in Ana Kocjančič ponovili lansko zmago, 
moški turn ir pa je  pripadel Simonu Stubelju in 
Marku Strietu iz ekipe BVC Portorož.

Dekleta so poskrbela za atraktivno igro

Turnirja sta potekala po sistemu dvojne eliminac
ije. Najzanimivejši so bili končni obračuni, ki so pri 
obeh delih turnirja potekali v nedeljo. Dekleta so na 
igrišča stopila že dopoldan. Prvi polfinalni obračun 
je potekal med ekipama Armai Nes Sioving in Sava 
hoteli Bled. Kljub izanačenosti obeh ekip je zmaga 
in uvrstitev vfinale pripadla prvi ekipi.

Še bolj razburljiv je bil drugi polfinalni obračun. V 
njem sta se pomerili ekipi BVC Portorož in Aliansa 
Šempeter. Igralki Alianse sta po prvem izgubljenem 
nizu dobili drugega in ob zaključku tretjega ubranile 
kar pet zaključnih žog svojih nasprotnic.

Finale je bil pisan na kožo obiskovalcev, ki so do 
zadnjega kotička napolnili tribune. Med obema eki
pama je ves čas potekal enakovreden boj. Tudi v 
tem sta igralki Alianse v drugem nizu ubranili kar 
sedem zaključnih žog, tretji, odločilni pa dobili z 
minimalno razliko. S to zmago sta ponovili lanski 
uspeh.

Zaradi dolgotrajnih bojev so se moški finalni 
obračuni pričeli šele v večernih urah. V prvem polfi
nalu sta se pomerili ekipi Vital pro in BVC Portorož. 
Slednji so se v finale uvrstili po dokaj izenačenem 
boju. V drugem polfinalu sta igralca ekipe Hervis 
Jani Makovec in Krešimir Perič premagala Bojana

Kristana in Dejana Matijaševiča, člana ekipe Kalcer 
alfa m. Veliki finale je presenetil marsikaterega obisk
ovalca in tudi odbojkarsko strokovno javnost. Fa
vorizirana Makovec in Perič kljub temu, da sta ves 
čas držala priključek, nista imela praktično nobenih 
možnosti proti razigranima Stubelju in Strietu. Oba 
niza sta se končala z rezultatom 21:18. Makovcu je 
kljub porazu v finalu ostala tolažba s pokalom, ki 
gaje iz rok sekretarja Odbojkarske zveze Slovenije 
Igorja Dolinška prejel za naslov najboljšega igralca 
pokalnega tekmovanja.

Organizacija turnirja v Mozirju je iz leta v leto na 
višjem nivoju. Organizatorji so poskrbeli tudi za 
zabavo med odmori, ko so nastopile ljubljanske 
Zmajčice, za dodatno atrakcijo pa so izvedli še iz
bor miss turnirja. Lento je iz rok generalnega spon
zorja Davida Pečnika prejela Tjaša Dimeč.

Benjamin Kanjir

NOGOMETNA TEKMA MED SUHIMI IN DEBELIMI V LUČAH

K l j u b  z a m u d i  o b i l o  s m e h a  i n  z a b a v e

Debeli in suhi so se po tekm i tradicionalno razšli v prijate ljskem  vzdušju

Imate kakšen kilogram preveč ali pa ste zelo 
suhi in celo iz Luč? Super! Svoje »čare«, tako kolo
barčke čez pas ali pa kakšno rebro, lahko 
pokažete na vsakoletnem nogometnem dvobo
ju  debelih proti suhim. Le-taje preteklo nedeljo 
na šolsko igrišče v Lučah privabil številno občin
stvo, čeprav se organizatorji niso držali napove
dane ure.

Debeli in suhi so napregli vse svoje moči, vložili 
veliko pozitivne energije in pokazali vso umetnost 
»fusbala« ter pri tem velikokrat zgrešili nasprot
nikova vrata. Sreča seje obema ekipama v obliki 
zadetka nasmehnila le trikrat. Ker je bil v regu
larnem delu tekme rezultat izenačen, so sledili 
streli z bele točke, kjer so več »umetniške žilice« 
pokazali debeli in si priigrali zmago. Svoj delček 
je  k nogometnemu dvoboju s hudomušnim ko
mentiranjem dodal Sandi Lojen.

Marija Sukalo



POGOVOR S SLOVENSKIM A REPREZENTANTOM V SMUČARSKIH SKOKIH PRIMOŽEM PIKLOM Z LJUBNEGA OB SAVINJI

» N a  v s a k i  t e k m i  ž e l i m  o p r a v i t i  d v a  d o b r a  s k o k a «
V soboto  se z nočno ekipno tekm o v  nem 

škem  Hinterzatnu začenja 14. ve lika  poletna 
nagrada v  sm učarskih  skok ih , na ka te ri se 
zbere  vsa svetovna skaka lna  sm etana. Po 
letošnjih  rezultatih sodeč lahko poleg Jerneja 
D am jana S lovenci na jveč  p ričaku je m o  od 
zgornjesavin jskega skakalnega asa Primoža 
Pikla, k i si je  pred odhodom na štiri zaporedne 
tekm e te  prestižne ve like  nagrade vzel nekaj 
časa in nam  povedal, ka j tre nu tno  počne, 
kakšna je  n jegova fo rm a in kakšna so n jego
va p ričakovanja  v le tošn ji sezoni.

- Primož, kako komentiraš tvoj že kar sanjski 
začetek sezone? Dve zmagi v celinskem pokalu 
in kar je  še bolj pomembno - trenutno, poleg 
Damjana, sploh nimaš konkurence med kolegi 
v reprezentanci?

Sezone sem v glavnem vedno začenjal dobro 
in žal prevečkrat pregorel že do prvih pomem
bnejših tekem. Tokrat je forma stabilna, res do
bra in upam, dajo  bom obdržal do zimskega cik
lusa svetovnega pokala. Kaj pa je narobe z ostal
imi reprezentančnimi kolegi, nisem jaz tisti, ki bi 
znal presojati. Če bi sami vedeli, kaj je narobe, bi 
to bržkone popravili, je pa tudi res, daje  poletna 
sezona predvsem privajanje občutkov za zimo, 
do takrat pa se lahko še marsikaj spremeni. Os
ebno lahko rečem, da sem izredno motiviran že 
od zaključka lanske uspešne sezone v Planici in 
komaj čakam, da se vse skupaj že končno za
čne.

- Si obdržal odlično formo tudi na treningu na 
Finskem, na skakalnicah trenerja A reprezent
ance Ari Pekka Nikkole?

Forma je  dobra in s treningom v Kuopiju smo 
lahko več kot zadovoljni. Zaradi vetra smo upo

rab lja li predvsem  m anjšo skakaln ico , k i je  
omogočala odličen trening. Včasih je  šlo tudi 
predaleč, kar so posledice odrgnine na komol
cih in zadnji plati, vendar je  vse to že pozabljeno.

Primož Piki (fo to : F ra n jo  P u k a rt)

- S finskim strategom Nikkolo se tvoja kariera 
le še stopnjuje. Vsekakor je  verjel vate, ti pa mu 
na najboljši način vračaš z dobrimi rezultati?

Z Arijem že od vsega začetka odlično sodeluje
va. Je tuj trener, ki ga ne zanimajo nesoglasja 
med klubi in regijami, njega zanima samo kval
iteta in dobro delo. Je strokovnjak na svojem 
področju in vesel sem, da sem del njegovega 
projekta.

LUČE

H o k e j  n a  r o l e r j i h  p o p e s t r i l  š p o r t n a

In line hokej je  zelo dinamična igra
(fo to : F ra n jo  A te lš e k )

Petkov spored športnih dogodkov v okviru 
Lučkega dne je po četrtkovem turnirju v malem 
nogometu za ženske obetal dve športni prireditvi: 
turnir v inline hokeju in rokometno tekmo stari -  
mladi, izvedba katere pa je  letos žal splavala po 
vodi.

Po zaslugi Evgena Juriča je kljub rahlemu dežju 
uspel turnir v inline hokeju, ki bi ga po domače 
imenovali hokej na rolerjih. Dinamičnega šport
nega dogodka so se udeležile tri domače in štiri 
gostujoče ekipe, na koncu pa sije zmago priigra
la domača ekipa Tri pikce, kije vfinalu premagala 
zadrečko ekipo Rusija.

- Medijsko si sedaj gotovo bolj izpostavljen, 
se pa osebno ne morem znebiti občutka, da novi
narje še vedno bolj zanimajo neuspehi tvojih 
kolegov v reprezentanci kot tvoji odlični rezul
tati?

S tem se ne obremenjujem. Je pa res, da so ti 
fantje v svoji karieri že nekaj dosegli v svetovnem 
merilu in sigurno so bolj zanimivi novinarjem. Sic
er pa sezona še ni v polnem teku in novinarska 
konferenca pred veliko nagrado je zame zaenk
rat dovolj.

- Mogoče se varam, vendar tudi pomočnik glav
nega trenerja, Velenjčan Pogorelčnik, ne poz
na pohvale zate in vedno govori o vsem bolj na 
splošno. Sta z njim v dobrih odnosih?

Pogorelčnikje zadolžen za izjave in ker zastopa 
celotno ekipo, pač govori v glavnem o ekipi in ne 
o posameznikih. Sva v zelo dobrih odnosih, ne 
dela nobenih razlik in ne vidim, da bi bilo z njim kaj 
narobe.

- Pred tabo je izredno pomemben poletni cik
lus. Kaj pričakuješ od njega in a li ti plastika, po 
zadnjih  sezonah sodeč, bo lj odgovarja  kot 
sneg?

Upam, da bom na teh tekmah opravil po dva 
dobra skoka, kot sedaj na treningu, s samim re
zultatom pa se ne mislim obremenjevati. Forma 
je dobra in upajmo na najboljše, glede snega in 
p lastike pa ne v id im  kakšne velike razlike. 
Mogoče je pavza po zimski sezoni kriva, da smo 
na začetku še bolj motivirani in lačni skokov na 
plastiki.

- Je prehod na sneg ob dobri formi lažji?
Prav gotovo je ob dobri formi vse lažje. Sicer pa 

osebno s prehodom na sneg nisem imel nikoli 
velikih težav.

- Kaj te poleg poletne velike nagrade še čaka 
v novi sezoni?

Najpomembnejša tekma bo zagotovo sve
tovno prvenstvo v poletih, pa novoletna turneja 
in svetovni pokal. Upam, da bom znal obdržati 
form o in kar je najpom em bnejše, da ne bo 
poškodb.

- Bi ob koncu najinega pogovora želel še kaj 
dodati?

Rad bi se zahvalil BTC-ju za ponovno zaupanje 
in sponzorstvo, Šport centru Prodnik za koriščen
je  fitnes centra, družini in matičnemu klubu pa za 
vso podporo in pomoč.

Pogovarjal se je Franjo Pukart

Naročniki Savinjskih  
novic imajo 15% 

P O P U ST
pri objavah zahval 

in čestitk.
Franjo Atelšek



DRŽAVNO PRVENSTVO V PRESKAKOVANJU OVIR

S p l e t  š p o r t n i h  i n  e s t e t s k i h  

u ž i t k o v
Konjeniška zveza S lovenije  je  v  sodelovanju s Konjeniškim  klubom  

Lesce-Bled in Konjeniškim  klubom  Ganymed Žalec v  dneh od 12. do 
15. avgusta na ranču Burger Veniše v  Lačji vasi o rgan iz ira la  državno 
prvenstvo v preskakovanju o v ir za le to  2007. S lovenski kon jen iški 
šport je  od nedelje  do srede dob il tr i nove državne prvake pri m la jših  
m lad incih , m lad incih  in č lan ih  te r ekipne  zm agovalce v  p reskako
vanju ovir.

Jahači so v tekm i s časom s svojimi konji poskušali uspešno 
preskočiti čim več zaprek (fo to : Ire n a  D ro b e ž )

S lo v e n s k a  l ju d s k a  s t r a n k a

VABI

NA T R A D IC IO N A L N O

SREČANJE D R U Ž IN

v nedeljo, 26. avgu sta  
pri lo vsk i koči na STO N U  

nad Rečico ob Sav in ji

Srečanje se bo začelo s Sveto mašo 
ob 11. uri

Gost srečanja bo minister za 
lokalno samoupravo in regionalni razvoj 

dr. Ivan ŽAGAR

Najštevilčnejša družina bo nagrajena

Na Venišah so se zbrali najboljši 
jahači v preskakovanju ovir v Slov
eniji. Predsednik Konjeniške zveze 
Slovenije Bogomir Vnučec je pred 
začetkom tekem povedal, da »so v 
članski konkurenci prijavljeni tek
movalci, ki so v tej sezoni že doseg
ali odlične rezultate v pokalu Slov
enije in na mednarodnih tekmovan
jih, tako da lahko pričakujemo os
ter boj med najboljšimi.«

Tekmovalni program seje pričel v 
nedeljo, s prvim krogom kvalifikacij 
za jahače z licencami L in M za am
aterski pokal. Slediloje tekmovanje

mladincev v kategoriji Ma in članov 
v kategoriji S*. V članski kategoriji 
so nastopili tudi vsi prvi trije uvršče
ni z lanskoletnega državnega prve
nstva.

izmed štirinajstih tekmovalcev v 
prvi tekmi članske konkurenceje bil 
najboljši aktualni državni prvak v 
preskakovanju ovir, Luka Založnik iz 
Konjeniškega kluba Lesce-Bled. O 
nadaljnjih tekmah in sredinem fina
lu državnega prvenstva bomo ob
širneje poročali v naslednji številki 
Savinjskih novic.

Irena Drobež

Mozirjan Primož R ife lj iz Konjeniškega kluba Ganymed Žalec je 
tekmoval s konjem Petrom (fo to : Ire n a  D ro b e ž )

V a š a  p o š t a
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T u r i z e m  s m o  r e s  p r e d v s e m  l j u d j e
V zadnji številki Savinjskih novic 

smo lahko prebrali prispevek o med
narodnih orientacijskih pohodnikih, ki 
so preplavili našo prelepo Savinjsko 
in Zadrečko dolino.

Seveda mi lahko pišemo le o teh, ki 
smo jih srečevali, saj so naši gostje že 
tretje leto in sicer z velikim zado
voljstvom prenočujejo v naši prelepi 
Športni dvorani v Nazarjah, kjer si ved
no z veseljem ogledajo tudi steno do
brotnikov -  sponzorjev, ker tudi mi, 
kot upravljalci Športne dvorane Na
zarje vsem, predvsem pa glavnemu 
organizatorju, ki se pogaja tudi za 
ceno in s katerim vsakoletno sklen
emo pogodbo in, ki jo  tudi dosledno 
upošteva, saj je plačilo za dvorano 
izvršeno vedno dan ali dva pred pri
hodom njegovih spoštovanih ljudi, 
gospodu Ivanu Nagyju. Povemo mu 
tudi, da mu osnovno ceno lahko zni
žamo ravno zaradi podpore sponzor
jev, ki so lepo vidni na steni v naši dvo
rani in zaradi tega, da čim več ljudi, 
med katerimi prevladujejo intelektu
alci, spozna našo Občino Nazarje, 
naše ljudi, navade in postane na dol
gi rok vsak izmed njih naš potencion- 
alni turistza dalj časa in ne samo ori
entacijski pohodnik, čeprav smo jih v

naši dvorani gostili od četrtka 26. jul
ija pa do ponedeljka 30. julija 2007.

Žal nam je, da niste bili pisci o orient
acijskem klubu in pohodnikih seznan
jeni že prej, ali pa mogoče niste hoteli 
tega napisati, saj Javno podjetje 
DOM Nazarje d.o.o. že tretje leto sode
luje z njimi in poudarjamo, da tako 
pisano mavrico mednarodnih intele
ktualcev, srčnih ljudi in ljudi res dobrih, 
kulturnih navad, le stežka srečaš in 
lahko smo ponosni, da so s prenoče
vanjem v Nazarjah v Športni dvorani 
bili izjemno zadovoljni. Pohvalili so 
urejenost in čistočo prostorov za hi
gieno, čeprav so bili letos žal brez to
ple vode, kar so zelo hitro opazili, toda 
niso prav nič komplicirali, temveč so 
jih zanimali predvsem naši ljudje, saj 
so rekli, da so oni le na prehodu, mi pa 
živimo tu! Marsičesa se od njih lahko 
naučimo mi!

No, moramo reči, da nasje kar mal
ce prizadelo, da je  članek omenjal 
celo Topolšico, na nas, ki pa se res 
vsako leto potrudimo, daje tem spoš
tovanim ljudem res udobno, je pa kar 
pozabil. Mogoče se mi samo prema
lo pohvalimo, koliko naredimo za do
bro kraja in Občine, da želimo, da so 
ljudje, ki so pri nas kot krajan ali pa le

V a š a  j r  a r  n  o s t  

j e  n a š a  s k r b
Sintal Celje d.d., družba za varovanje 

premoženja, Ipavčeva ulica 22, 3000 Celje 
tel.: 03/ 490 77 10, fax: 03/ 490 76 91 

e-mail: dc.celje@ sintal.si, www.sintal.si
—
I
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•  NI PRIŠEL PO MESO
Gornji Grad: V noči na 6. avgust je neznani storilec vlomil v prostore 

mesnice v Gornjem Gradu. Iz notranjosti je odnesel samo nekaj menjal
nega denarja.

•  POGOVARJAL SE JE
Mozirje: 8. avgusta malo po polnoči je občan obvestil dežurnega polici

sta, da gaje  med pogovorom z dvema puncama v Mozirju brez razloga 
udaril neznan moški. Slednji je prišel iz stanovanjske hiše. Oškodovanec 
je zaradi udarca utrpel telesne poškodbe. Policisti še zbirajo informac
ije, sledila pa bo ovadba na okrožno državno tožilstvo.

•  VŽIG ELEKTRIČNE NAPELJAVE
Mozirje: 7. avgusta dopoldan je prišlo v Mozirju do manjšega požara. 

Zagorelo je  v delavnici občana, kije  izdeloval sveče. Ugotovljeno je bilo, 
da je  zatajil termostat, zaradi česar se je  pregrela in vnela električna 
napeljava. Požarje lastnik pogasil sam, preventivno pa so prostor pre
gledali še mozirski prostovoljni gasilci.

•  VLOM V HIDROELEKTRARNO
Nizka: V noči na 12. avgust je  neznani storilec vlomil v prostore male 

hidroelektrarne v Nizki. Iz notranjosti je odnesel varilni aparat in še nekaj 
drugih predmetov.

N I K AČ R N A  K R

m
SINTAL
C E L J E

na orientacijskem pohodu zadovolj
ni ter, da odnesejo od nas lepe, nep
ozabne vtise in preživijo v našem 
okolju res prijetne dni in noči. Letos so 
nam ob slovesu ponovno izrekli neiz
merno zahvalo za vso pomoč, prijaz
nost, čistočo in seveda Nasvidenje 
prihodnje leto 2008! Znova so nam

V SPOMIN

Spomin na tebe večno bo živel, 
nikoli ti od nas ne boš odšel.
Že šest let krije te gomila, 
ki namje življenje spremenila.
Vedno se te spominjamo vsi, 
k i smo te im eli radi.

19. avgusta pred šestimi leti smo se poslovili od našegadragega

Zijada AVDIČA
z Lepe Njive

pokazali, da lepo okolje, zrak, voda 
in svoboda še zdaleč ne odtehtajo pr
ijaznega nasmeha in lepe, odkrite be
sede.

Za Javno podjetje 
DOM Nazarje d.o.o.

Vera Pečnik

Ljubil si delo, Boga in ljudi, 
sonce, vodo za zdravje vse dni. 
Ostajaš med nami, čepravteni, 
prestopil siprag večnosti...

ZAHVALA

ob nenadni izgubi dragega moža, očeta, dedka

Stanislava IRNARJA

Zahvaljujemo se vsem, k i ste Stanka pospremili ob njegovem odhodu k 
Bogu in  darovali za svete maše, sveče in  cvetje.
Posebej se zahvaljujemo monsinjorju Vratanarju, dekanu Pušenjaku, 
patru dr. Gostečniku, spiritualu Česnu in  diakonu Čeplaku. 
Zahvaljujemo se tud i gasilcem, pevcem, sosedom, sorodnikom  in 
znancem, ki so nam v  najtežjih trenutkih stali ob strani.

_______________________________________ Vsi njegovi
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Ni besed več tvojih, 
ni več stiska tvojih rok, 
ostal le nate nam spominje, 
a ob spominu trpek jok.
Le srce in duša ve, 
kako boli, ko več te ni.

ZAHVALA

ob boleči izgubi dragega moža, strica, prijatelja

Poldeta VENERA
z Rečice ob Savinji 

I9 .II.I9 2 I -  26.7.2007

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in  znancem, ki 
ste ga v  tako lepem številu pospremili na zadnji poti, darovali za svete 
maše, podarili sveče in  cvetje.
Hvala gospodu Branku Brezovniku in gospodu Ferdinandu Luknarju 
za cerkveni in pogrebni obred, gospodu Grudniku za poslovilne besede, 
pogrebcem, praporščakom, gasilcem in  pevcem.

Žalujoča žena Lojzka in vsi ostali

Bolezen te je objela, 
poslednjo moč ti vzela. 
Odšlasitja, kjernigorja 
in ne solza.
Med nami več te ni, 
a v srcih boš ostala 
do konca dni.

V SPOMIN

Mariji ERMENC
iz Nizke

Te dni mineva leto dni, od kar si po hudi bolezni za vedno odšla.

Hvala vsem, ki se je z iskreno mislijo spomnite in  prižigate sveče.

Vsi njeni

ZAHVALA

ob izgubi dragega moža, očeta, sina in brata

Franca ŽAGARJA
2 6 .5 .I9 5 O - 8.8.2007 

iz Lok pri Mozirju

Zahvaljujemo se vsem, k i ste ga pospremili na zadnji poti, darovali cvetje, 
sveče in  za svete maše.

Vsi njegovi

, o O « m  S T O « J - ^

Tel.: 03/700-14-85, Gsm: 041/613-269

ROPOTAR Ivan s.p. ŠEMPETER v Savinjski d o lin i

M O R A N A  POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

T e l e f o n :  7 0 0 0 - 6 4 0

Skozi vse življenje boriti si se znala, 
a v sončnempoletnem dnevu 
od bolečin utrujena za vedno si zaspala.

ZAHVALA

Zapustila nas je naša draga mama

Terezija ROP
(1927 - 2007) 

iz Gornjega Grada

Iskrena hvala vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in  znancem, ki 
ste sočustvovali z nami in  nam izrazili sožalje, darovali cvetje in  sveče, 
od naše mame pa ste se poslovili z lepo mislijo.
Hvala tudi vsem, ki so pripomogli k svečanemu slovesu.

_________________________________________ Vsi njeni



SAMO NESE JO
Ž e n ička  v id i dek lico , 

ki g re  p ro ti g la sbe n i šo 
li s kovčko m  za  v io lino . 
“A li ig raš  na v io lin o ? ” jo  
vp raša .

“ N e ," o dvrn e  d ek lica  
začu de no , “sa j sem  si 
sa m o  žv iž g a la .”

KAJ JE TO?
Ali ti nisem rekel, da je moja žena zelo 

neobvladljiva oseba!

M o zir jan  izz iva  Š m ih e la na , 
da  se izka že  s svo jim  lo g ič 
n im  ra zm iš lja n je m : “A li veš, 
ka j je  d ra g o ce n o  u sn je  b rez 
p rave  v re d n o s ti? ”

"N a j m e kok lja  b rcne , če 
ve m ."

“ M o ja  d e n a rn ica  po v rn itv i z 
d o p u s ta .”

POČASI Z NAGLICO
“D ek le  za h te va , da  ji p re d 

s ta v im  svo jeg a  oče ta . D ru g a 
če, p rav i, je  ne  bom  o b d rža l,” 
p o tož i G o rn je g ra je c  B očanu .

“ M o čn o  ti sve tu je m , da  tega  
ne s to riš . K o liko r p ozna m  tvo 
je g a  o če ta , je  ne  boš o bd rža l, 
če  jo  s p o z n a .”

Malo sem nervozen, veste, to je 
moj prvi otrok...

IZGOVOR, KI GA JE 
MAČKA NA REPU 

PRINESLA

NAŠI PROBLEMI Z 
VAŠIMI TEŽAVAMI
Sosedje se zgražajo, ker 

imam že vse poletje nepo- 
košeno travo okoli hiše. 
Bojda s tem kazim ugled 
ulice. Ampak nihče od njih 
pa mi ni pripravljen posoditi 
kosilnice. Če to ni dvolič
nost! Kaj predlagate, da naj 
naredim?

V  u red n iš tvu  se  p ovsem  
s tr in ja m o  z va m i - n eka j m o ra 
te  s to riti. Č e va m  ko s iln ice  ne 
b odo  p osod ili n iti so rod n ik i, 
vam  p o te m ta ke m  ne p re o s ta 
ne n ič  d rug e ga , ko t da u p o ra 
b ite  svo jo .

GOVORICAM 
NE GRE VERJETI
“K ako  si m e lahko  p re va ra 

la ? !” je  R eč ičan  ob  sapo, ko 
že n o  sko ra j za lo ti z  d rug im . 
“ P red h išo  se m  s liša l, kako  si 
zd ih ova la , ko  si b ila  z  n ekom  v 
p o s te lji.”

“ N e bod i sm eše n , d rag i. To 
pa že  ni res! K a r sp o m n i se, 
kaj ti m en i ve d n o  rečeš, ko  te  
vp ra ša m  g le d e  g ovo ric , ki 
k ro ž ijo  o tvo jih  p od v ig ih  v  s lu 
ž b i.”

“K a j? "
“N e sm e š  ve rje ti vse m u , 

ka r s liš iš .”
Blenda Tavrl

“N e ra zu m e m  te ,” reče  S o l- 
čavan  N aza rčan u . “Z a ka j pri 
ta ko  lep i žen i, ko t jo  im aš, 
s ka če š  če z  p lo t k so se d i? ” 

“K aj m o re m . M o ja  žen a  je  
čes to  z d o m a .”

“A m p a k  sa j s i lah ko  ta  čas 
sam  p o m a g a š .”

“To m i je  tu d i žen a  p re d la 
ga la , a m p a k  s tem  im a m  p ro 
b lem . V ed n o  ko  si jo  za m is lim  
g o lo  in se m  p rip rav lje n  za  a k 
c ijo , v  te h  san jah  ne n a jd em  
kon do m a , so se d a  ga im a pa 
ve d n o  pri ro k i.”

^ C v e tk e à ìm ^ e )
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O S A M LJE N I JEZDEC
Ivč Bitenc, konjenik iz Šmartnega ob Dreti: »Gledam in gledam, pa daleč 

naokoli nobenega živega konja. Sama pločevina in izpušni plini! Ja, kje 
so časi, ko sem pred Majerholdovo gostilno privezal konja in šel na pir, ko 
pa sem se vrnil, sem ugotovil, da mi gaje nekdo prebarval na zeleno... Od 
takrat dalje pijem samo še Union.«

T f i » 9
&
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D E JA N S K I R AZLO G I
Andreja Pečnik, zdravnica z Rečice ob Savinji (levo): »In zakaj, praviš, si 

odstopila z ravnateljske funkcije?«
Vlasta Poličnik, ravnateljica OŠ Rečica v odstopu: »Bolj ko trdim, da ne 

zaradi denarja, manj mi verjamejo! Upam, da mi vsaj tebe, ki si moja 
bivša sošolka, ne bo treba prepričevati, da mejevtakšno odločitev vodi
lo izključno pomanjkanje osebnega zadovoljstva.«

ZAKO N  D IV J IN E
Urška Selišnik, novinarka NT in RC (skrajno levo): »Presneti dedi, čisto 

na rob so me zrinili, da še slikati ne morem...«
Edi Mavrič - Savinjčan, novinar SN in NČ (skrajno desno): »Ti je pa pozno 

prišlo, da v našem poklicu vlada zakon močnejšega...«
Ostala fotografa - Ciril M. Sem in Franjo Atelšek - privoščljivo: »Hi, hi, he, 

he...«
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Portal Savinjske doline m m

MINI SLOVARČEK:
LE R O S- otok v Egejskem morju 
SJA R IFO ED D IN - indonezijski politik- Amir 
THAN- madžarski kemik- Karoly 
ERNST- nemški pesnik- Otto 
AVTIST- vase zaprt človek

KO NČNO  smo dočakali 
oddajanje preko SATELITA:

- POP TV - TV P IKA  
-A  K A N A L -D ISC O V ER Y
- TV3 - Filmi s  podnapisi

N aroč ila  in montaža:
P R A ŠN IK A R  M IRO  s.p., 

ELEKTROINSTALACIJE IN VZDRŽEVANJE ELEKTRO 
APARATOV IN NAPRAV NA TERENU

Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti

im e in  p riim e k

naslov
NAROČ. ŠT.
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Napovednik

•  Sreda (15. -19. avgust), Mozirski gaj
Veselje s cvetjem_______________________

• Petek (17. avgust), ob 20.00. Šmihel
Promocija prve zgoščenke ansambla Golte_______

•  Sobota (18. avgust), ob 10.00. Korošica
12. turnir v malem nogometu_______________

•  Sobota (18. avgust), ob 18.00. Šmihel
31. Ovčarski praznik - razstava ročnih del in fotografij

•  Sobota (18. avgust), ob 18.00. Bočna
Praznovanje 100-letnice PGD Bočna___________

•  Nedelja (19. avgust), ob 14.00. Šmihel
31. Ovčarski praznik - vaške igre_____________

•  Ponedeljek (20. avgust), ob 20.00. Mozirje, Restavracija Gaj
Predstavitev ladijskih križarjenj_______________

Dežurne službe

ZDRAVSTVENO DEŽURSTVO

Dežurna služba je ob delavnikih od 20. ure zvečer do 7. ure zjutraj, ob 
sobotah in nedeljah od 7. ure (sobota) do 7. ure (ponedeljek), enako vel
ja tudi za državne praznike, v zdravstveni postaji Mozirje. V času dežurstva 
so možni tudi zdravniški nasveti po telefonu 837-08-00.

VETERINARSKO DEŽURSTVO

Veter, postaja Mozirje, tel.: 5831-017, 5831-418, 839-02-20, 839-02-21. 
Dežurni živinozdravnik je dosegljiv na tel.: 041-724-972.
Sprejem naročil in izdaja zdravil: delavnik: od 7. do 8.30 ure, nedelje, prazniki: 
od 7. do 8. ure. Veterinarski higienik (konjaška služba), tel.: 545-10-31. 
Ambulanta za male živali: dopoldne: od 7. do 8.30; popoldne: od 16. do 17. 
ure, vsak dan razen sobote, nedelje, ob praznikih in dan pred prazniki.

DEŽURNA SLUŽBA ELEKTRO CELJE

Dežurna služba izven delovnega časa:
041/387-034 (Nadzorništvo Nazarje)
041/387-032 (Tehnična operativa Šempeter)
Med delovnim časom od 7. do 15. ure pokličite:
839-00-10 -  Nazarje, 70-33-160 -  Šempeter, 420-12-40 - Celje.

DEŽURNE SLUŽBE KOMUNALNIH PODJETIJ

Dežurna služba na javnih vodovodih na številki GSM 041621950. 
Dežurni vzdrževalec Komunala d.o.o. Gornji Grad za občino Gornji Grad: 
041-390-145.

Ijeni z domačo krmo; gsm 031/792-396. 
Čredo ovac -  26 komadov, s kvotami, pro
dam; gsm 041/593-998.

ŽIVALI -  PODARIM
Podarimo psičke -  nemške ovčarje, stare 2 
meseca; gsm 041/593-998.

DRUGO -  PRODAM
Prodam bojler (za c. k. na drva), nerabljen, 
1201, domače izd., ugodno; gsm 031/397- 
514.

ŽIVALI -  PRODAM
Prodam mlado kravo, simentalko(l.telitev), 
za nadaljnjo rejo; gsm 041/547-421. 
Prodam teličko simentalko, staro 9 tednov; 
gsm 031/237-656.
Telice visoko breje, pašne, prodam; tel. 584- 
11-96.
Prodam bika sivca in teličko bbp, težka 120 
kg; tel. 584-16-53.
Zajci -  nemški lisci, naravne reje, žive ali 
očiščene -  prodam; gsm 051/357-683. 
Zajce -  žive ali zajčje meso -  prodam, krm-

Prodam pomivalno korito, malo rabljeno, 
d. 130 cm -  ugodno; gsm 031/397-514.
Suhe češnjeve deske, debelina 3,5 cm, pro
dam; gsm 041/793-507.
Prodam avfoprikolico, tip 750, d. 2,5 m, š.
1,25 m, ogrodje pocinkano, domače izde
lave (s papirji); gsm 041/708-183, tel. 839- 
50-63.

Prodam VW polo 1.4, letnik 1999, 20.000

MORDA STE ISKALI PRAV TO

KMETJE, G O ZD A R J I
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo te r kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606-376 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25, 1235 Radomlje.
TV S E R V IS  IN  P R O D A JA  TELEV IZO R JEV  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, 
gsm 0 41 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.
ST E K L A R ST V O  B E N D A

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, izdelava namiznih 
plošč, brušenje, vrtan je, fazatiran je, ogledala, uokvirjan je  s lik , 
montaža itd. Izdelava in montaža PVC oken, senčil, žaluzij, rolet itd. 
Tel. 0 3 /83 9-45 -1 0 , Gsm 031 /302-121 .

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
S T E K L A R ST V O  T A M ŠE , M O Z IR JE  

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje v stek
lu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predelava starih okenskih kril, 
fuzija ta ljenja  stekla. Gsm 031 /305 -532 , faks: 03 /839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
H ID R A V L IČ N E  G IBLJ IVE  C EV I 

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmet
ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna voz ila ... Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.
T R G O V IN A  IN  S E R V IS  Z A G O Ž E N  

Nudimo prodajo in servis plinskih naprav, gasilnih aparatov, šival
nih strojev te r prodajo delovne obutve. Tel. in faks 03/839-48-01.

Trgovina Zagožen, Slemenšek Lidija, s.p., Ljubija 121, 3330 Mozirje. 
IZ K O P I Z  M IN I B A G R O M  

tlakovanje in urejanje dvorišč, postavitev zaščitnih in okrasnih ograj, 
manjša gradbena dela. Gsm 041/799-314.

Mali gradbenik, Oto Artelj s.p., Ljubija 122, 3330 Mozirje. 
PO TREBU JETE P E S E K , G R A M O Z  A L I M O R D A  
ZEM LJO  Z A  U R ED IT EV  O K O L IC E ?

Nudimo vam pesek za zidavo, omet, estrihe in beton, drobljenec za 
drenaže te r gramoz za ceste; gsm 041/651-196.

Terezija Burja s.p., Ter 69, 3333 Ljubno ob Savinji.
POSTELJN I, V O L N E N I IN  D R U G I P R O G R A M I  

Volnene podsedelnice za konje. Preprečuje odrgnine in vnetje kože, 
odlično se prilagodi sedlu in konju, se hitro suši, peremo jo s curkom 
vode. Tel. 02 /671-39-21.

SOVEN d.o.o., Belingerjeva 19, 2352 Selnica ob Dravi.
IZ V A JA M O  V S A  G O Z D A R S K A  D E LA  PO  
K O N K U R E N Č N IH  C E N A H  

Možen tudi odkup lesa na panju. Gsm 041/524-133.
Gozdarske storitve GROS, Janko Podkrižnik s.p., Radmirje 55, Ljubno ob Savinji.

VOZILA -  PRODAM
Prodam audi 80,1.6, let. '94, klima, abs, servo 
volan; gsm 041/657-64.5.

km, cena po dogovoru; gsm 041/791-231. 
Prodam VW polo, letnik 1997; gsm 040/638- 
438.

DRUGO -  KUPIM
Kupim sadje za prešanje; gsm 041/783- 
962.

NEPREMIČNINE
Najamem manjše stanovanje v okolici Ljub
nega; gsm 031/309060.
Oddam stanovanje v najem; gsm 041/354- 
550.



■

■ Simer d.O.O., Ipavčeva 22, 
3000 Celje

■ P.E. Ljubljana, Brnčičeva 7,
■ P. E. Koper, Ferrarska 17,

Zastopniki:
■ Maribor 02 620 97 37
■ Jesenice 041 756 750
■ Ribnica 040 313 712
■ Velenje 051 330 667

www.simer.si

Odprto:
pon. - pet. od 8. do 12. 

in od 14. do 19. ure 
sob: od 8. do 12. ure

Trgovina z obutvijo  i  %

Jurcekm
kopitarna TRGOVINA Z OBUTVIJO

ZA VSE GENERACIJE
v prodajnem centru IZ ES Nazarje, tel. 839 02 50 
in prodajalna Jurčeh v Parižljah, tel. 705 09 33

R A D I O  G O L D !
w w w .r a d io a f c ld i . s i

V  kabelskih  sistem ih p o  Zgornji Savinjski d o lin i n a  9 0 .3  MHz

K e r  v a š  a v t o  n i  i g r a č a

t M * * » * » * M n M *

a pom oč
o d š k o d n in e  t a k o i

0 8 0 1 9 2 °intormaoi
a vto bu sn i pos to ji
0411695-208

Delovni č a s i _

Od pom  d o  pet. od f .  dcf49. ure 
sobota  od 7, do  14. ure

V  POSLOVNEM  OBJEKTU 
M Ol NA ZA RJE

Tudi v tem ritesf ciljam ob friziranju

V s a k o  d e s e t o  s t r i ž e n j e  b r e z p l a č n o

N a ff^c H a  s p r e je m a m o  n a  t e le fo n  0 3 /8 3 9 -5 2 -7 1 .PVC okna in vra ta

S a v i n j s k i  v a i
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Celje - skladišče

5000020039,33
Europhone Mozirje,
Ob trnavi 1, 3331 Mozirje
GSM: 031 387 180
tel.: 03 839 08 20
fax: 03 839 08 21
e-mail: mozirje@europhone.si

Nokia N95
399,00 €Motorola w220

16,27 €

Sony Ericsson 
W200Ì
47,88 € Motorola F3 « p l

0,90 € V

Prodaja  m ob ite lov  iz a kc ijske  in redne prodaje « D od a tn a  oprem a 
Sk lepan je  n a ro čn išk ih  razm erij • S e rv is  in  o d k u p  rabljenih m ob ite lov

w w w .h o n d a -c e p in .c o m , e -m a il: h o n d a @ c e p in .s i
V O JN IK

F i n a n c i r a n j e  v o z i l ,  o p r e m e  

i n  n e p r e m i č n i n .

NLB® Leasing
NLB Leasing V e len je , d.o.o. 
Tel: 0 3  8 9 9  5 3  13. 8 9 9  5 3  12

4 *  G R A F I Č N E  S T O R I T V E

4 u n j g r a f  Na trgu 51, r*

Delovni čas: od ponedeljka do petka 
8.00-12.00, 
13.00-16.00

BARVNO in CB p l
fotokop iran je  in tiskanje  
grafično oblikovanje  
vezave vseh vrst
(spiralne, termo, diplomske naloge...)
izdelava tiskovin
(vizitk, vabil, letakov...)
plastificiranje
sprejem zahval, čestitk  in
malih oglasov za
Savinjske novice

K I P /  % **,
Za promocijo podjetij 
ob raznih prireditvah 

obletnicah...

fconjßtfei, nap/tgni šopki
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